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Drage Puntarke i Puntari, 
Starobašćanke i Starobašćani, 

Naročito smo ponosni na ovih dana potpisani Sporazum o 
zajedničkom financiranju 1. faze radova na produbljenju i pro-
širenju ulaza u Puntarsku dragu s Gradom Krkom i Marinom 
Punat, što je i u hrvatskim okvirima hvalevrijedan i značajan 
primjer dobre prakse na području javno-privatnog partnerstva.
Godišnjak donosi i aktivnosti TZO Punat, KD Črnika te DV La-
stavica čije su tekstove pripremili njihovi direktori/ce. Istaknu-
le su se i naše udruge i klubovi koji su kvaliteti ovog izdanja 
doprinjeli svojim izvještajima i planovima rada koji će svakako 
zanimati njihove članove, ali i ostale mještane motivirati za 
aktivnije učešće u radu.
Nadamo se da smo uspjeli učiniti ovaj Godišnjak informativ-
nim i korisnim štivom, ali i dobrim podsjetnikom na sve lijepe, 
humane i životne situacije, kao i udruge i pojedince koji su 
svojim radom obilježili ovu godinu u Općini Punat.
Puno nas posla i izazova čeka u 2015. godini, mnogo toga smo 
započeli u relativno kratkom roku, a znamo da su želje pone-
kad iznad mogućnosti. Ipak, moji suradnici i ja optimisti smo i 
vjerujemo u rezultate i projekte koje smo najavili.
Na kraju svim mještanima Stare Baške i Punta čestitam 
Andrinju - naš dan i dan naše općine kao i nadolazeće Božićne 
blagdane!

Vaš Načelnik:

Marinko Žic

pred vama je Godišnjak općine Punat pod nazivom “Od Andri-
nje do Andrinje”, koji predstavlja novinu u komunikaciji naše 
općinske uprave i povezanih društava sa svima vama, te nas 
podsjeća što se sve događalo i odradilo u razdoblju od jedne 
godine. Naziv izdanja i simbolično povezuje naše aktivnosti 
s najvažnijim datumom za stanovnike naše općine - tradici-
jom slavljenja Andrinje i Dana općine Punat kao centralnim 
godišnjim događanjem. Andrinja i ove godine obiluje bogatim 
višednevnim programom u kojem sudjeluju naši školarci i 
vrtićari, udruge, klubovi i pobratimljeni gradovi.
Godina dana je prošla od Andrinje 2013. pa je ovo idealna 
prilika da podvučemo crtu i napravimo pregled učinjenog. Go-
dišnjak kreće s kapitalnim projektima od kojih će neki svojim 
ostvarenjem zauvijek promijeniti sliku općine Punat. Upravo 
zato, od velike je važnosti da ste i vi, kao mještanke i mještani, 
upućeni i dobro informirani o tome što se, kada i na koji način 
radi, potpisuje i dogovara u općini Punat. 
Mi smo sa svoje strane radili na povećanju učinkovitosti 
općinske uprave, transparentnosti poslovanja, rješavanju na-
gomilanih predmeta kao i podmirenju gotovo svih financijskih 
obaveza. Ono što smo obećali napraviti odmah i bez odgađa-
nja, otvorenje je 3. prostorije vrtića, zahvaljujući čemu Punat 
nema neupisanih mališana vrtićke dobi. Intenzivno radimo i na 
projektu rekonstrukcije luke u suradnji s Županijskom lučkom 
upravom Krk, a s nestrpljenjem očekujemo i skori završetak 
radova na dionici Dunat - Punat. 
Između ostalog pokrećemo izgradnju kružnog toka na proble-
matičnom dijelu zaobilaznice kod ulaska u kamp, kao jedan od 
bitnijih općinskih ciljeva. 
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dovršena, niti službeno prihvaćena na Općinskom vijeću. Pi-
tam se kako uopće ozbiljno govoriti o smjerovima dugoročnog 
razvoja, bez krovnog strateškog dokumenta koji dokazuje da 
znamo gdje idemo? Strategija će nam poslužiti da djelatnosti 
kojima se već bavimo i koje već postoje u Puntu, nadogradimo 
i usmjerimo, a opet sve u funkciji turizma i podizanju kvalitete 
života. 

Spominjete dugoročni razvoj. Kakva je vaša osobna vizija 
Punta i Stare Baške u budućnosti?

Ono što je bitno napomenuti jest da općina Punat nije 
napravila iskorak u smislu prepoznatljivosti kao destinacije. 

Očuvanost prirode, blizina Rijeke, kvaliteta života i cestovna 
infrastruktura naše su prednosti. Međutim, nismo napravili 
iskorak kroz isticanje nekog specifikuma. Mi jesmo centar 
nautičkog turizma, ali možemo još na tome inzistirati. Imamo 
i Puntarsku dragu, prekrasnu Staru Bašku, uvjetno rečeno i 
Košljun, ali i mnoštvo neiskorištenih potencijala kao što su 
stara jezgra Punta, kulturno - povijesni spomenici, pa i ljudski 
potencijal. Naša pomorska tradicija je također potencijal. 
Vizija? Malo turističko mjesto koje će svoj napredak postići 
kroz svoja tradicionalna zanimanja i njih brendirati kao bitna, 
zanimljiva, jedinstvena... Očuvati svoj način života, a prvo 
njegovu održivost učiniti mogućom, osiguravanjem potrebne 
infrastrukture i usmjeravanjem, brigom o zaštiti prostora, o 
mladima, o umirovljenicima. Dakle, kvalitetan i sadržajan život 
u uređenoj zajednici.

Vratimo se u sadašnjost. Kako će izgledati proračun za 2015. 
godinu? 

Proračun za 2015. baziran je na istim iznosima kao i proračun 
za 2014. Ono što je možda najbitnije napomenuti jest da 
nismo štedjeli na socijalnim davanjima, vrtiću i predškolskom 
odgoju. Uzeli smo u obzir i to da se do sada u općini nije previ-
še radilo na naplati potraživanja. Od preuzimanja upravljanja 
općinom na naplati poreza, komunalne naknade, komunalnog 
doprinosa i svega onog što nije ušlo u zastaru. Proračun je 
rađen prema izvršenju proračuna za 2014. godinu, a znamo 
da je situacija prilikom preuzimanja općine bila kritična. Nije 
na odmet ponoviti da smo tada na računu općine zatekli 200 
tisuća kuna, ali zato 4 milijuna kuna neplaćenih obaveza. Od 
toga smo većinu podmirili. Na tom tragu pripremljen je i prvi 
prijedlog proračuna za 2015. koji će opet obuhvatiti sve ono 
što treba - određene investicije u vidu gradnje komunalne 
infrastrukture, uređenja mjesta, održavanje zelenih površina, 
održavanje prometnica, oborinske kanalizacije, školstvo... Naj-
veći dio novca predviđen je za izgradnju komunalne infrastruk-
ture, a jedan od najvećih projekata u koji se ulaže 1,4 milijun 
kuna je upravo produbljenje Puntarske drage. 

Kakva je situacija s izgradnjom nove škole?

Zna se da smo odbacili postojeći projekt jer je bio preskup, 
kako za izgradnju tako i za održavanje, ali ja bih rekao da je pri-
je svega bio nepotreban. Kako škola, tako i dvorana su kapaci-
tetom premašivale potrebe naše općine. Usporedbe radi, naša 
susjedna općina Baška gradi školu i dvoranu koja košta 20 
milijuna kuna. Zaista ne vidim potrebu da Punat školu i dvora-
nu plati 38 milijuna. Napravili smo novi prijedlog projektnog 
zadatka. Na njegovoj osnovi bit će raspisan natječaj za izradu 
projektne dokumentacije. Njime ćemo zadovoljiti sve potrebe 
naših učenika, ali i sve one standarde koje današnje školstvo 
zahtjeva. U tijeku su razgovori s Primorsko - goranskom župa-
nijom o načinu financiranja izrade projektne dokumentacije, a 
cilj nam je dovršiti je u prvom kvartalu iduće godine. 

Zašto se ne gradi Senior park i kada će se krenuti s 
izgradnjom tzv. “kuća u nizu”?

Odustalo se jer je na tom prostoru bila predviđena POS ova 
stanogradnja vrlo lošeg idejnog rješenja, skučena i bez pred-
viđenih parkirnih mjesta. O tom projektu moramo razgovarati 
realno uz uvažavanje ekonomske snage Općine. Većina naših 
građana je priču o senior parku doživjela kao izgradnju doma 
umirovljenika koji će svoj rad temeljiti prema socijalnim 
kriterijima. Upravo suprotno, Senior park bio je zamišljen kao 
komercijalni projekt, ali je očito bio loše osmišljen. Postojala je 
mogućnost izgradnje nekoliko godina, no nikad se nije pojavio 
investitor, a općina to ne može financirati. Bilo je pitanje prio-
riteta i mi smo donijeli odluku. Za projekt POS stanova općina 
Punat osigurava infrastrukturu i zemljište, a sljedeći potez je 
da APN (Agencija za pravni promet i posredovanje nekretni-
nama) raspiše javnu nabavu. Ideji Senior parka nisu zatvorena 
vrata, kad se pojavi ozbiljan investitior, rado ćemo otvoriti 
prostorno-planske mogućnosti za razvoj te djelatnosti.

Produbljivanje Puntarske drage. Kakvo je vaše mišljenje o 
realnim ekološkim opasnostima koji prijete dragi u slučaju 
dodatnog povećanja prometa?

Produbljivanje je pozitivna priča i gledano sa strane ekolo-
gije, koja nam je bila imperativ prilikom inzistiranja na ovom 
projektu. Upravo zato, oformili smo i Stručni tim za zaštitu 
Puntarske drage kojem je zadaća pratiti stanje ugroženosti 
i upozoravati na rizike. Produbljivanje će utjecati na češću 
izmjenu mora, a bolje strujanje mora dovesti do prirodne ob-
nove flore i faune. To je ono najbolje od svega. Sigurno da će 
se promet kroz dragu povećati, ali to će ekonomski doprinijeti 
i svima nama. Pritom je jedan od prioriteta da se zaštitimo od 
bilo kakvih ekoloških devastacija, iako uvijek realno postoji 
opasnost. Sve ćemo napraviti da takav scenarij izbjegnemo. 

Koji vam je osobno najbitniji projekt koji ste do sada 
realizirali, a koji u planu realizacije? 

Otvaranje 3. grupe DV Lastavica. Mislim da smo u potpunosti 
pogodili s tom investicijom i da je to bio prioritet nad prio-
ritetima. Nije bilo u pitanju jedno ili dvoje djece gdje mi kao 
osnivači možemo reći da nema ekonomske isplativosti otvarati 
3. grupu, govorimo o sedamnaestero neupisane djece. Što se 
drugog dijela pitanja tiče, moja najveća želja je vidjeti gradnju 
uređene operativne obale, kao i realizirane radove na 1. fazi 
produbljenja drage.

Spomenuli ste vlastitu viziju Punta u budućnosti. Što je 
realno izvedivo do kraja vašeg mandata?

Prerano je pričati o kraju mandata, ali ono što ću reći jest 
da mještani uglavnom primijete kad se nešto kopa i kad se 
gradi. To je u redu. Međutim, vrlo bitna stvar je i kako smo mi 
organizirani unutar kuće. Treba raditi na tome da nam štimaju 
financijski pokazatelji. Da kada mještanin dođe u općinu s 
uplatom, da se to onda uredno zabilježi. Moja mana jest da bi 
napravio sve, sve što me se traži. Možda zvuči kao samohvala, 
ali u stvarnosti je samokritika. Jednostavno ne možemo sve i 
ne možemo odjednom. Preslagujemo se iznutra i još ima stvari 
koje treba popraviti, primjerice sramotno je da općina nema 
registar nekretnina, pa da znamo koje objekte, koje čestice, u 
kojim zonama imamo. Želimo urediti i baze podataka. Mi ne 
možemo imati neurednu bazu, nismo grad od 4 milijuna ljudi. 
Ne tražim opravdanja. Želim do kraja mandata posložiti stvari 
jer to će znatno olakšati funkcioniranje uprave. 

Planirali ste redovito svoje mještane izvještavati o onome 
što radite i redovito od njih tražiti mišljenje i podršku. Jesu li 
u planu neke nove tribine?

Prošle godine smo održali dvije tribine, za mlade i za mještane 
Punta i Stare Baške. Planirali smo tako svakih 6 mjeseci, no na 
kraju zaključili da nećemo okupljati ljude ako za njih nema-
mo konkretne pokazatelje rezultata. Šest mjeseci je kratko 
razdoblje, ali sada možemo reći da smo neke stvari finalizirali 
i najavit ću odmah tribine koje će se održati u predblagdansko 
vrijeme. Dođite svi, predlažite, kritizirajte, hvalite, ali i slušajte 
što vam imamo za reći, a mi ćemo poslušati vas. 

Što se trenutno događa u općini Punat? Na čemu se 
najintenzivnije radi?

Trenutno se naš rad većinski bazira na prostornom i urbani-
stičkim planovima uređenja, na projektnoj dokumentaciji nove 
luke Punat u suradnji s Županijskom lučkom upravom Krk, na 
novoj projektnoj dokumentaciji za osnovnu školu Fran Krsto 
Frankopan, a naravno, nestrpljivo isčekujemo završetak “sage” 
s Dionicom Dunat - Punat. Evo najaktualnije - potpisali smo 
20. studenog s Gradom Krkom, Marinom Punat i Ministar-
stvom pomorstva, prometa i infrastrukture Sporazum o 1. fazi 
produbljenja Puntarske drage. U izradi je i Registar nerazvrsta-
nih cesta...

Spomenuli ste “sagu” o Dionici Dunat - Punat?

Novac je osiguran na posebnom računu koji imamo kod 
HBOR-a (Hrvatska banka za obnovu i razvitak). To je novac 
kojeg se država odriče po osnovi poreza na dohodak jednim 
dijelom, u korist lokalnih samouprava na otocima. Financira-
nje nikada nije bilo u pitanju, već čisto zakonska procedura, 
mogućnost i opravdanost žalbe na javnu nabavu, a konačno i 
Državna komisije za kontrolu postupka javne nabave, jer - dva 
se mjeseca čekala njihova odluka. Naravno da ovdje ništa ne 
osporavamo. Samo jedva čekamo krenuti u realizaciju i vidjeti 
uređenu šetnicu do Dunata. Očekujemo početak radova u 
siječnju 2015.

U procesu ste izrade strategije razvoja, što će ona značiti za 
Punat? Kakve su reakcije mještana?

Bitna je iz nekoliko razloga. Kao prvo, zato što je općina Punat 
do sada nije imala. Postojala je strategija razvoja koja nije bila 

Razgovor s načelnikom

Načelnik općine Punat 
Marinko Žic
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DV Lastavica | Vodovod | POS 

Luka Punat | Dunat - Punat | Kružni tok

Prokop drage | Oživljen Kras 

Razvojna strategija | Ponikve

Kapitalni  
projekti

Odluka o osnivanju kolegija 
općinskog načelnika
Ova odluka donesena je početkom veljače kako bi se pridonijelo 
boljoj komunikaciji između dužnosnika, pročelnika i voditelja po-
jedinih odjela. Temeljem članka 48. Zakona o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi, kao i članka 51. Statuta Općine Punat, 
općinski načelnik donio je Odluku o osnivanju Kolegija općinskog 
načelnika. Neformalno savjetodavno tijelo čine Marinko Žic kao 
općinski načelnik, njegov zamjenik Goran Bonifačić, predsjednik 
Općinskog vijeća Goran Gržančić, privremeni pročelnik JUO 
Anton Orlić, voditeljica Odjeka za proračun, financije, gospodar-
stvo i imovinu Vesna Žic, voditelj Odsjeka za prostorno planiranje, 
graditeljstvo, komunalni sustav i zaštitu okoliša Emerik Derenči-
nović, te viši stručni suradnik u Odjelu za opće i pravne poslove 
Ivana Svetec. Sjednice saziva općinski načelnik najmanje tri puta 
mjesečno.

Službeni posjet  
predsjednika Ive Josipovića
Prilikom ovogodišnjeg službenog posjeta predsjednika Republi-
ke Ive Josipovića otoku Krku, i puntarska je delegacija, na čelu 
s načelnikom Marinkom Žicom, imala priliku porazgovarati s 
Predsjednikom.
Posjet predsjednika Republike Hrvatske Ive Josipovića, 2. rujna 
ove godine, u pratnji saborske zastupnice Mirele Holy (ORaH), 
startao je dočekom u Ponikvama gdje mu je prezentiran rad toga 
komunalnog društva. 
Predsjednik Josipović se sastao i s najboljim otočkim gospodar-
stvenicima, među kojima su bili direktori tri najveća puntarska 
gospodarska subjekta, Hoteli Punat d.d. na čelu s direktoricom 
Dolores Mrakovčić, direktor Marina Punat Grupe d.o.o. Krešimir 
Žic te direktor Kvarner Punat Trgovine d.o.o., Gordan Žic. Gospo-
darstvenici su s predsjednikom porazgovarali o rezultatima turi-
stičke sezone kao i poslovanju u ovim teškim vremenima. Susretu 
se pridružio i predsjednik Općinskog vijeća, Goran Gržančić.

Posjet Predsjedniku  
Republike Hrvatske
Načelnik Žic zajedno s još troje krčkih kolega na Pantovčaku po-
sjetio je predsjednika Republike Hrvatske Ivu Josipovića.
Organizacija je bila od strane Udruge antifašističkih boraca i 
antifašista otoka Krka i Foruma mladih, a pritom su pozvali sve 
načelnike odnosno načelnice i gradonačelnika na otoku da im se 
pridruže. Tim povodom načelnici Omišlja, Malinske, Baške i Punta, 
dakle Mirela Ahmetović, Robert A. Kraljić, Toni Juranić i Marinko 
Žic- inače i član spomenute udruge, uputili su se 29. ožujka na 
dogovoreno primanje na Pantovčaku.
“Predsjednik nas je zatim svakog osobno pozdravio te se obratio 
govorom u kojem je sažeo važnost koju danas udruge poput ove 
naše krčke imaju u modernom svijetu. Također, podsjetio je i na 
činjenicu da je naša država stvarana na temeljima antifašizma.”, 
komentirao je ovaj posjet načelnik Žic.
Posjet je bio važan jer su načelnici imali priliku s predsjednikom 
razgovarati i neformalno, a to potom i iskoristili kako bi predsjed-
nika pozvali u posjet našem otoku Krku. Pravilo je da kad se dolazi 
u goste, da se i daruje domaćina, a Udruga je predsjednika dariva-
la raznim krčkim autohtonim proizvodima, te vazom s glagoljskim 
natpisom.
Ovo je bila još jedna izvrsna prilika za populariziranje našeg zlat-
nog otoka, kao i upoznavanje predsjednika Josipovića s prednosti-
ma i nedostatcima života na otoku. 

Načelnik darivao prvašiće
Poštujući višegodišnju tradiciju darivanja naših prvašića TOZ-ovim 
Geko kompletima za likovni odgoj, općinski načelnik posjetio je 
15. rujna Osnovnu školu u Puntu te obradovao darovima najmlađe 
učenike, koji sada moraju igru zamijeniti formalnim obrazovanjem. 
Nadamo se da će im darovani kompleti pomoći u brzom privikava-
nju na nove obaveze, ali sa željom da uvijek ostanu kreativni.

Načelnik nagradio učenike
Povodom Dana škole u Srednjoj školi hrvatski kralj Zvonimir Krk, 
načelnik općine Punat Marinko Žic nagradio je pojedince, a svakog 
sa svojim specifičnim talentom. Oni su dokaz da Punat ima darovi-
tu i vrijednu mladež, pa im tako svima još jednom čestitamo!

Vanda Žic: 2. mjesto na Državnom natjecanju  
  Ponos domovine
Lucija Malešić: 1. mjesto na Županijskog natjecanju  
  iz Povijesti
Borna Orlić: 1. mjesto na Županijskom i 2. mjesto  
  na Državnom natjecanju Gastro
Domagoj Bonifačić: 3. mjesto u disciplini Kuharstva  
  na Međunarodnom natjecanju AEHT
Ana Žic: 1. mjesto na Županijskom natjecanju  
  iz Talijanskog jezika

AKTIVNOSTI NAČELNIKA
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Puntarski i starobašćanski predškolci zajedno sa svojim 
roditeljima sada mogu odahnuti, jer prilikom upisa u DV 
“Lastavica” onih “ispod crte” više neće biti. Naime, u dosad 
neuređenom i nekorištenom dijelu prostora uklopljenih u 
puntarski vrtićki kompleks, 22. rujna je otvoren potpuno 
preuređeni, novi prostor u kojemu je s radom započela treća 
odgojna skupina polaznika. Ulaganjem »teškim« gotovo 400 
tisuća kuna tako je napokon riješen gorući problem potka-
pacitiranosti »Lastavice« zbog kojega je lani čak 17-ero malih 
Puntara ostalo neupisano. 

– Imati sedamnaestero neupisanih mališana za relativno 
malu sredinu kao što je Punat velik je uteg i to je bio jedan 
od onih problema pred kojima općinska uprava nije mogla 
zatvoriti oči i reći – nemamo ili ne možemo, rekao je prilikom 
svečanog otvorenja, načelnik općine Marinko Žic, te dodao 
kako “ulaganje koje smo ovih dana uspješno priveli kraju nije 
tek neko kratkoročno niti privremeno rješenje, već potez koji 
će svima donijeti dugoročni mir, najbolje potvrđuju podaci o 
broju u »Lastavicu« nadolazećih mališana, naglasio je načelnik, 
istaknuvši podatak kako je tijekom 2010. godine na području 
općine Punat rođeno 29-ero djece, 2011. njih 15, a 2012. čak 
20-ero mališana. Lani smo pak dobili 18 malih sumještana, a u 
dosadašnjem dijelu ove godine već ih je 16-ero. Sve to ukazuje 

nam da su ulaganja u širenje kapaciteta vrtića bila smislena, 
potrebna i zapravo neizbježna te da će nove, prostrane te 
lijepo i suvremeno uređene prostorije vrtića odzvanjati smije-
hom i pjesmom naših mališana i u godinama koje dolaze, što 
nas, naravno, izuzetno veseli, zaključio je Žic. 
Novouređeni prostor zapravo je dnevni boravak u koji će se 
smjestiti nova mješovita grupa, a radi se o identičnom pros-
toru onima koji se već koriste za postojeće grupe. Nove pros-
torije uključuju garderobu za djecu, sanitarni čvor, kupaonicu, 
te uređeni topli hodnik s klima uređajima. Nepravedno bi bilo 

ne spomenuti i donatore čija su financijska izdvajanja uvelike 
olakšala realizaciju projekta, prvenstveno misleći na Marina 
Punat Grupu s 80 tisuća doniranih kuna kojima se osiguralo 
opremanje novouređenih prostorija, dok je tvrtka »Sea Help« 
izdvojila 20 tisuća kuna za didaktičko obogaćenje vrtićkog 
inventara. 
Ravnateljica DV- a “Lastavica” Renata Klepac je napomenula 
tijekom svečanosti otvaranja i kako u ovom trenutku Lastavicu 
pohađa 58-ero mališana, i to ne samo iz Punta, već i susjednih 
lokalnih jedinica, pa je tako otvorenje vrijedno i izvan okvira 
naše općine. Treba reći i kako je zbog nove vrtićke skupine u 
DV-u »Lastavica« zaposleno dvoje novih odgajatelja. 

Rekonstrukcija cjevovoda
Buka - Krčka ulica

POS stanoviUređenje dječjeg vrtića 
“Lastavica”

U suradnji s tvrtkom Ponikve, općina Punat izvršila je izmi-
canje tlačnog kanalizacijskog kolektora na potezu od crkvice 
sv. Nikole duž Krčke ulice, pa do uređaja za pročišćavanje 
otpadnih voda.
Osim rekonstrukcije tlačnog kanalizacijskog kolektora, po 
cijeloj dužini je završena i rekonstrukcija vodovoda. Finan-
ciranje je u potpunosti na sebe preuzela tvrtka Ponikve Krk, 
dok se Općina Punat u projekt uključila rješavanjem imovin-
skih odnosa na trasi, dakle, otkupom privatnih parcela.
Najveći problem i poticaj ovoj sanaciji stvarale su dosadašnje 
položene kanalizacijske i vodovodne cijevi napravljene od vrlo 
lošeg materijala (PVC), koje su pucale više puta godišnje, a 
često je to značilo da se radi pucanja moralo ulaziti u privatne 
posjede kako bi se na taj način izvršila rekonstrukcija i česti 
popravci lomljivih cijevi.
Zahvaljujući rekonstrukciji, kanalizacijski kolektor sada prolazi 
javnom površinom, a pucanja više ne bi trebalo biti, pošto 
se radi o cijevima visoke kvalitete napravljenih od lijevanog 
željeza - duktila, na trasi dugačkoj ukupno 370 metara.

Razvojna strategija
2014. - 2020.
Dana 12. studenoga, u Narodnom domu je održana druga po 
redu radionica i prvo javno izlaganje Instituta za turizam, autora 
buduće razvojne strategije općine Punat. Dok je prva radionica 
bila namijenjena užem krugu puntarskih gospodarstvenika i te-
meljila se na osnovnim postavkama buduće strategije, druga je 
bila javnog karaktera i tražio se “glas naroda” u razradi konkret-
nijeg plana buduće razvojne strategije. 
Osnovni cilj jest izradom strategije osigurati smjer kojim će se 
općina dugoročno razvijati, a ista će poslužiti i kao temelj za 
povlačenje novca iz EU fondova. U tijeku izlaganja i iscrpne sat 
i pol duge prezentacije dr. sc. Ive Kunsta iz Instituta za turizam 
pred 50- ak za temu zainteresiranih mještana, moglo se čuti 
mnogo konkretnih, praktičnih i realnih stavova i projekcija, a 
potkrijepljenih realnim stanjem gospodarske situacije naše op-
ćine. Sve je popraćeno SWOT analizom kao polazišnom točkom, 
a na koju se nastavljaju mogući scenariji društveno-ekonomskog 
razvoja općine Punat, pa i poželjni scenarij nazvan: općina Punat 
po mjeri svojih mještana, u obzir uzevši prostorno - ekološku, 
ekonomsku i društvenu održivost.
Riječ je o krovnom strateškom dokumentu na razini općine 
kojim će se definirati dugoročni projekti, a poznato jest da je 
razvojna strategija od velike važnosti. Pritom je bitno da gotovi 
dokument bude realan i izvediv u praksi, a ne samo “prazno 
slovo na papiru”. Strategija je samo polazna točka, okvir za 
gospodarski razvoj i napredak naše općine, no ostalo je na nama 
– općinskim čelnicima, gospodarstvenicima, ali i svim mještani-
ma naše općine. 
Početkom prosinca održat će se i završna radionica s predstav-
ljanjem akcijskog plana realizacije strategije. Javne rasprave, 
radionice i izlaganja na temu, od velike su važnosti jer se na taj 
način sada već u ranoj fazi utječe na eventualne izmjene osnov-
nih postavki strategije. Iz tih razloga, potrebno je sudjelovanje 
u izradi strategije što većeg broja aktivno uključenih mještana, 
kako bi krajnjim rezultatom bili zadovoljni i zajednički mogli 
krenuti ka realizaciji i kreaciji bolje budućnosti. 

Dislociranost parkinga, sobe od svega 8 kvadrata, u stanu 
predviđenom za četveročlanu obitelj, kao i zabrinjavajuća 
visina potkrovlja, razlozi su zbog kojih je općina Punat odbacila 
projekt dvaju stambenih grada i krenulo se prema kreiranju su-
vremenih “kala” kao projektu prilagođenom našem podneblju.
Stari projekt POS stanova predviđao je gradnju na zemljištu 
koje je planirano za gradnju zajedno sa senior parkom. Na 
toj površini bile su predviđene dvije stambene zgrade POS 
stanova. Na poziv APN- a (Agencije za promet nekretninama), 
održali smo sastanak na kojem smo izrazili nezadovoljstvo 
postojećim idejnim rješenjem. Naime, predviđeni stambeni 
prostor bio je neadekvatan i ispod standarda stambene izgrad-
nje od visine potkrovlja, spavaćih soba do ostalih elemenata 
bitnih za osiguravanje ugodnog životnog prostora. Postojeći 
projekt tako je uključivao stan predviđen za čak 4 osobe- s 
jednom spavaćom sobom od 8 m2, dok je visina kuhinje 
predstavljala poseban problem, a parking bio dislociran (oko 
200 metara udaljenosti). Tada se krenulo u ciljane izmjene 
prostornog plana. 

Novi projekt predviđa POS stanove koji zauzimaju cijelu 
česticu i pritom ne predviđa senior park. Htjeli smo projekt 
prilagoditi podneblju. To znači objekti s najviše dvije stambene 
jedinice, a to se može zamisliti kao kuće u nizu. Održan je i 
sastanak s potencijalnim kupcima - zainteresiranim mješta-
nima, koji su se prijavili za korištenje te smo ih informirali o 
problematici, promjenama u projektu i daljnjim koracima. Da 
bi se došlo do realizacije trebalo je donijeti Odluku o ciljanim 
izmjenama, te održati javnu raspravu o Prijedlogu ciljanih 
izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Punat 
koja se provela u razdoblju od 24. do 31. listopada 2014. Javno 
izlaganje radi obrazloženja rješenja iz prijedloga prostornog 
plana održalo se za sve zainteresirane dana 28. listopada 2014. 
U međuvremenu je napravljeno novo idejno rješenje i sljedeći 
je korak na agenciji APN, budući da Općina Punat za projekt 
osigurava infrastrukturu i zemljište, a APN raspisuje javnu 
nabavu. 

Imati sedamnaestero 
neupisanih mališana za 
relativno malu sredinu kao što 
je Punat velik je uteg i to je bio 
jedan od onih problema pred 
kojima općinska uprava nije 
mogla zatvoriti oči
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Rekonstrukcija i dogradnja luke Punat

Punat je već godinama točka poznata na svjetskoj nautičkoj 
karti. Korijeni prepoznatljivosti počinju još početkom prošlog 
stoljeća kad je optimizam nakon završetka prvog svjetskog 
rata donio nagli razvoj pomorskog prometa u Puntu, gdje dje-
luju brojna trgovačka društva za prijevoz, a izvršena je velika 
rekonstrukcija luke i povećanje dubine na ulazu u uvalu. 
Tridesetak godina kasnije novi vizionari oformili su današnji 
izgled obale i sagradili dodatni prostor za prometovanje ljudi 
i dobara. Izvanredni prirodni uvjeti za nautiku i razvoj turizma 

na Mediteranu, otvorili su nove mogućnosti koje su prepo-
znate, pa Punat već sredinom šezdesetih gradi prve vezove za 
prihvat turističkih brodica.

U međuvremenu, općim razvojem gospodarstva, raste 
standard domaćih ljudi među kojima ima sve više vlasnika  
naših “kajića”, ali i turističkih te ribarskih bodova. Početkom 
šezdesetih izgrađena obala, bez obzira na više dogradnji 
mulova s vezovima, sve se više “smanjuje”, a potrebe za lučkim 
uslugama u 55 godina bitno su se promjenile.  
O manjkavostima u lučkoj ponudi ne treba niti govoriti, a tisu-
će brodova, koji u našoj dragi borave cjelogodišnje ili povre-
meno, traže siguran vez.

Iz tih svima poznatih razloga pokrećemo najveći projekt koji 
će definitivno promjeniti izgled Punta, donjeti novu vrijednost 
i vizualno i funkcionalno - projekt rekonstrukcije i dogradnje 
Luke Punat. 

Cilj je da, uz Marinu Punat, naselje Punat oživi i prodiše kao 
nautički centar Kvarnera. Projekt u potpunosti riješava pro-
blem nedostatka kapaciteta na operativnoj obali za prijevoz 
izletnika, prihvat malih brodova na kružnim putovanjima koji 
redovito pristaju i noće na rivi.
Također, izgradnja otklanja problem izloženosti operativne 
obale udaru tramontane koja svakih nekoliko godina nanese 
štetu brojnim plovilima.

Osim funkcionalnosti, odlučili smo se i za vizualnu atraktiv-
nost te izgradnju u najvišim standardima. Izgradnjom luke 
riješit će se i glavni mjesni trg koji će uz nove mulove postati 
glavno odredište tisuća posjetitelja koji s rive kreću na Košljun, 

te gostiju koji borave na otoku Krku i neće propustiti posjetiti 
puntarsku rivu i njezinu novu ponudu.
Izradu arhitektonskog projekta vodi i financira upravitelj 
lučkog prostora - Županijska lučka uprava Krk, u uskoj suradnji 
s općinom Punat. Projekt je odobren od strane Općinskog 
vijeća, a nakon izrade idejnog projekta očekuje nas i javno 
izlaganje u kojem će sudjelovati i mještani.

Ravnatelj ŽLUK Anđelko Petrinić na ovu temu kaže:  
“Nakon usklađivanja projekta s PPD naselja Punat, idejni projekt 
je dobio i “zeleno svjetlo” Ministarstva zaštite okoliša tako da se 
kreće u izradu projekta. U 2015. godini očekujemo da će komplet-
na dokumentacija biti spremna za potencijalne investitore i tada 
će se razgovarati o načinu financiranja ovog više od 10 mil. Eura 
vrijednog projekta. To može biti i koncesijski model, i Javno-pri-
vatno partnerstvo, sve ovisi o interesu i mogućnosti povlačenja 
sredstava iz raznih izvora.”
Izgradnja će teći u fazama, a radovi će se financirati iz raznih 
izvora uz učešće Općine, Županije, RH i dijelom sufinancira-
njem iz EU fondova. 
Početak radova planiran je u 2016. godini.

Luka Punat 
vizija 2020.
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Novcem iz fondova općina Punat s partnerima obnavlja stare 
suhozide, maslinarske puteve i kapelice
U utorak 11. studenog općinska je delegacija, predvođena za-
mjenikom načelnika Goranom Bonifačićem, posjetila Kobilar-
nu Lipica kako bi tamo, zajedno s kolegama iz općine Vrbnik, 
potpisala Sporazum o partnerstvu, kojim je konačno zaključen 
(i nagrađen) višegodišnji trud da se projekt “Oživljen Kras” 

privede kraju. Naime, Općina Punat još je krajem veljače 2012. 
godine s partnerima kandidirala projekt «Očuvanje raznoli-
kosti na kraškim područjima uz pomoć revitalizacije kulturne 
i renaturacije prirodne baštine – pod akronimom - OŽIVLJEN 
KRAS» u okviru Programa Europske unije: IPA operativni 
prekogranični program Slovenija – Hrvatska 2007. – 2013. 
godine. Inače, u sklopu istog projekta izradit će se i Strategija 
upravljanja kraškim krajolikom, koja će poslužiti kao temelj 
svim sličnim projektima koji će uključivati kraške krajolike. Na 
spomenutom projektu, općina Punat surađuje s partnerima, 
Općinom Vrbnik i Kobilarnom Lipica iz Slovenije, a ukupna 
investicija svih partnera procjenjuje se na 329.545,71€, od čega 
se za aktivnosti Općine Punat planira 100.189,05 €. Sufinanci-
ranje Europske unije iznosi 85.160,69 € (85%), a ostatak od 15 
% projekta financirat će općina.
Još smo krajem protekle zime, točnije 19. veljače 2014. godine, 
od strane provedbenog tijela Programa zaprimili uvjetno odo-
brenje projekta Oživljen Kras, dok je Sporazum o partnerstvu 
potpisan kako je navedeno - 11. studenog 2014. godine u Lipici, 
između Vrbnika, Punta i Lipice, a time projekt konačno kreće 

u realizaciju. Ugovor o sufinanciranju provedbe operacije 
“Očuvanje raznolikosti na kraškim područjima uz pomoć revi-
talizacije kulturne i renaturacije prirodne baštine”, potpisan je 
još 23. listopada 2014. godine. Potpisnici su Kobilarna Lipica, 
kao vodeći partner projekta i Služba Vlade Republike Slovenije 
za razvoj i europsku kohezijsku politiku, kao Provedbeno tijelo 
IPA HR-SLO Programa. Ovime je i formalno dogovorena sa-

nacija maslinarskih puteva, starih suhozida i općenito kraških 
krajobraza u dvije hrvatske općine i Kobilarni Lipica, a sada je 
na nama da projekt i finaliziramo. Rok za provedbu svih aktiv-
nosti obuhvaćenih projektom je 17. lipnja 2015. godine, a ciljevi 
i rezultati projekta bit će predstavljeni i građanima, organizaci-
jom posebnih radionica koje će na vrijeme biti najavljene.

Projekt OŽIVLJEN KRAS podrazumijeva sljedeće 
investicijske aktivnosti u Općini Punat

RADOVI:
Maslinarski put – pastirska staza Prgon – Tri križi 
– predstavlja stari put koji postoji od pamtivijeka, 
a kojim su naši preci dolazili do svojih maslinika i 
zemlje koje su obrađivali. Također, navedeni put se 
koristi i kao Križni put u crkvenim obredima.

Obnova starih suhozida – stoljetni suhozidi koji 
označavaju granice vlasništva, odnosno međe 
zemljišnih čestica, karakteristika su za naše kršno 
područje. Ovim projektom obnovilo bi se otprilike 
600 m porušenih, oštećenih ili maknutih suhozida 
koji graniče s maslinarskim putom koji se uređuje.

Revitalizacija stare kapelice kao dijela Križnog 
puta – stara kapelica, koja postoji od početaka 
Križnog puta (stara otprilike 150 godina) dosada 
nije obnavljana ni uređivana i potrebna joj je hitna 
obnova. Kapelica je dimenzija oko 2,5 m2.

Uređenje vidikovca na lokaciji Tri križi – lokacija 
Tri križi imenovana je upravo iz razloga što se na tom 
mjestu nalaze 3 velika betonska križa koja »gledaju i 
paze« na cijeli Punat. S navedene lokacije seže pogled 
na naselje Punat, stare maslinike i prirodnu okolicu 
Punta. U posljednjih 30-ak godina razvoja turizma 
mnogobrojni su posjeti turista navedenoj lokaciji.

OPREMA:
Klupice, koje su nekad stale na putu od Prgona do 
Tri križi, ćemo ponovno postaviti uz put ,a budući 
da je put dosta strm. želimo ga učiniti dostupnim za 
sve ljubitelje ove kulturne baštine. Tako će osobe s 
posebnim potrebama, starije osobe i obitelji s djecom 
dobiti mogućnost prilaza i odmaranja do uspona. 
Klupice će vizualno sličiti onima iz starih vremena.

Novosti  
iz Ponikve

Uz pomoć znatnih bespovratnih sredstava iz fonova Europske 
unije početkom slijedeće godine kreće projekt dovršetka 
kanalizacijske mreže u priobalnim mjestima otoka Krka. Puntu 
će realizacija projekta donijeti završetak kanalizacijske mreže 
u cijelom mjestu kao i izgradnju biopročistača koji će u more 
ispuštati gotovo čistu vodu.
Sredstva za ostvarenje ovog cilja su osigurana, uz manje 
općinsko učešće u financiranju i veliko u planiranju izvedbe, 
završetak poslova očekuje se u 2018. godini. Kopanje većeg 
dijela puntarskih ulica tražit će strpljenje naših mještana, ali 
nakon završetka radova otok Krk postaje prava eko destinacija.

Druga velika novost odnosi se na način gospodarenja 
otpadom. Ove jeseni započinje inovativan, posve drugačiji 
model odvojenog prikupljanja otpada, pod nazivom “Od vrata 
do vrata”. Nakon što su u proteklih devet godina otočani 
navikli na raznobojne ulične kontejnere za odvajanje otpada, 
sada dolazi do promjena. Uskoro ćemo bio otpad i miješani 
komunalni otpad odvajati u kućne posude koje će Ponikvine 
službe prikupljati, kao što i samo ime kaže, od vrata do vrata.
Trenutni udio odvojenog otpada u ukupnoj količini iznosi 45%, 
a novi način prikupljanja, prema dobroj praksi najrazvijenijih 
dijelova Europe, podiže odgovornost svakog pojedinca za 
odvajanje korisnog od nekorisnog otpada i donosi učinkovitost 
više od 80%. Danas u našoj sredini dobar dio korisnika 
razvrstava otpad, a pristup toj aktivnosti je ostavljen na 
volju ekološke svijesti svakog pojedinca. Dosadašnji način, 
iako među najnaprednijim u Hrvatskoj, dosegnuo je svoj 
maksimum, gdje su mnogi prihvatili odgovornost prema 
održivom gospodarenju otpadom, ali nažalost veći dio 
korisnika nije.
Ovaj će model stanovnicima olakšati selekciju, jer će na 
primjer, bio otpad odvajati odmah u kućnu kantu, bez dodatne 
brige oko svakodnevnog odnošenja u ulični kontejner. Novi 
način odvajanja već je krenuo na području Krka i Vrha, 
podjelom kućnih posuda, da bi mjesec dana kasnije nastupilo 
uklanjanje smeđih i zelenih kontejnera na većini lokacija. U 
Puntu projekt starta u proljetnim mjesecima naredne godine.

Više od 100 tisuća eura iz EU fondova  
za projekt Oživljen Kras

Punat na dlanu 
pogled s “Tri križi”
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% udjela, što je oko 3 i pol milijuna kuna. Prilikom dolaska na 
čelo općine, zatekli smo dug Općine Punat samo za prvu fazu 
izrade ovog projekta u iznosu od 1, 8 milijuna kuna. Do sada 
smo uz velike napore dug uspjeli svesti na 490 tisuća kuna, 
te smo svjesni da radovi stoje no izvan svojih mogućnosti ne 
možemo. 
No, kako bi ipak imali funkcionalnu šetnicu tijekom prošle 
turističke sezone, trasu se nasipalo jalovinom (mješavinom 
zemlje i kamena), te se izmaknula narančasta ograda, a u 
suradnji sa Županijskom upravom za ceste na istu lokaciju 
postavljeni su signalni stupići. Kako Općina Punat, tako i 
Grad Krk, sudjelovali su u nasipavanju i sređivanju ove šetnice 
uoči sezone, svjesni nemogućnosti da se kapitalna investicija 
privede kraju u dogledno vrijeme.

Kada govorimo o planiranom završetku radova u punom 
profilu, očekuju se uoči turističke sezone 2015. godine. “Svjesni 
da vijesti nisu dobre, da radovi stoje, da se ovo već moralo 
i trebalo napraviti i da je uvijek ista priča, željeli smo ipak 
iznijeti situaciju kakva jest, pa neka sada svatko procijeni 
kakve su nam mogućnosti u danim okolnostima”, komentirao 
je situaciju načelnik općine Marinko Žic.

Rekonstrukcija raskrižja 
zaobilaznice i ulice Kralja 
Zvonimira
Jasno je da postojeće stanje na križanju županijske ceste 5125, a 
riječ je o zaobilaznici naselja Punat i ulice Kralja Zvonimira, nije 
zadovoljavajuće u prometnom, sigurnosnom i prostorno-plan-
skom aspektu. 
Naime, ovo pomalo problematično raskrižje nalazi se na dnu 
zaobilaznice, a zna se da je na konkretnoj lokaciji najveći prob-
lem upravo pomalo zbunjujuća i nejasna prednost prolaska. 
Ovo se naročito odnosi na turiste i vozače koji nisu česti na 
našim lokalnim cestama. Problem tamo predstavlja i neposto-
janje nogostupa na lokaciji ovog vrlo frekventnog raskrižja, 
naročito u razdoblju turističke sezone, uzevši u obzir da se 
tamo nalazi i glavni ulaz u puntarski kamp. Zbog svih nave-
denih razloga, ova je lokacija često poprište manjih prometnih 
nesreća. Možda i najveći problem predstavlja činjenica da je 

na ovom križanju, a pogotovo u ljetnim mjesecima, gotovo 
nemoguće ostvariti siguran prijelaz pješaka. Navedenom 
križanju gravitiraju stanovnici većine objekata koja se nalaze 
u području između zaobilaznice i odvojka ulice Ljudevita Gaja 
(ispod groblja).
Prostornim planom planirana je rekonstrukcija predmetnog 
križanja na način da se izgradi rotor.

S obzirom na sve gore navedeno, na inicijativu Općine Punat, 
Županijska uprava za ceste Primorsko goranske županije 
(cesta je karakterizirana kao županijska cesta, te je rekon-
strukcija u nadležnosti Županijska uprava za ceste Primorsko 
goranske županije) pokrenula je postupak projektiranja i 
ishodovanja potrebnih dozvola za rekonstrukciju križanja. 
Općina Punat sudjeluje kao partner u projektu i pomoći će u 
rješavanju imovinsko pravnih odnosa potrebnih za provedbu 
investicije. Projekt uključuje i izgradnju nogostupa od kružnog 
toka u smjerovima A. Cesarca, škole i kralja Zvonimira te 
Starobašćanske ceste čiju će izgradnju u potpunosti financirati 
općina Punat. 
Obuhvat zahvata je od križanja zaobilaznice sa ulicom A. 
Cesarca na istoku, do odvojka za Hotel Omorika na zapadu, 

odnosno od odmarališta PTT-a Bjelovar na sjeveru do objekta 
Kralja Zvonimira 137 na jugu. Rotor je projektiran sa radijusom 
R=16m što zadovoljava normalno zakretanje i najvećih teretnih 
vozila. Uz prometnicu su planirani i nogostupi duž cijelu 
rekonstrukciju, a sve kako bi se otklonilo postojeće probleme 
u prometovanju na navedenom križanju. Ishodovanje svih doz-
vola i početak provedbe investicije očekuje se nakon turističke 
sezone 2015. godine, odnosno, planirano je da bi radovi završili 
do turističke sezone 2016. godine. 

Sredstva za izvođenje druge faze radova na dionici Dunat - 
 Punat su osigurana, a zbog žalbe jednog od ponuditelja u 
procesu javne nabave usporena je realizacija. Ipak, početkom 
godine očekujemo nastavak radova kao i konačnu realizaciju 
ovog važnog projekta. Još je 20. lipnja 2014. Županijska uprava 
za ceste PGŽ pokrenula postupak javne nabave za radove na 
drugoj fazi dionice Dunat - Punat. Budući da je jedan od po-
nuditelja 27. kolovoza uložio žalbu na postupak javne nabave, 
procedura je stala i prije početka realizacije. Dva mjeseca 
prošlo je bez rješenja od strane Državne komisije za kontrolu 
postupka javne nabave. Tek je 5. studenog ovo državno tijelo 
donijelo rješenje kojim se poništava postupak javne nabave, 
zbog nepotpune dokumentacije jednog od ponuditelja, te se 
nalaže rok od 15 dana za ispravljanje nepravilnosti u postupku. 

Pozitivno jest što nije naloženo da se javna nabava provoditi 
ponovno, pa u slučaju da ne bude ponovnih žalbi, neće više biti 
prepreka za konačan početak radova na drugoj fazi izgradnje 
biciklističko pješačke staze i rekonstrukcije ceste. Potrebno je 
odmah naglasiti da su sredstva za izvođenje radova osigurana 
i da tu ne leži problem stajanja radova. Radi se o projektu vri-
jednom 10 milijuna kuna, od čega Općina Punat sudjeluje s 35,5 

Biciklističko-pješačka staza  
- 2. faza dionice 
Dunat - Punat

Situacioni plan rotorau očekivanju nastavka radova



Iz rada 
općinske uprave

KD Črnike i 
TZO Punat

Sporazumom o zajedničkom financiranju 1. faze radova ovog 
dugo planiranog projekta, dogovoreno je proširenje i produbljenje 
ulaza u Puntarsku dragu. 
Dugi niz godina Puntarska je draga uvjetno rečeno - predmet 
spora između interesnih strana, stoga realizacija ovog na 
izgled standardnog dogovora nije bila nimalo laka zadaća. 
Tijekom proljeća organizirano je više sastanaka predstavnika 
grada Krka, općine Punat i Marine Punat koji su rezultirali 
približavanjem u stajalištima. Zacrtani su i zajednički ciljevi 
kojima je put ka realizaciji pomaknut s “mrtve točke”. Konačno 
je 20. studenog, potpisan i Sporazum o koordinaciji i zajed-
ničkom financiranju I. faze radova projekta “Produbljenje i 
proširenje plovnog koridora u kanalu Puntarska draga”, a u 
svrhu bolje protočnosti i poboljšanja pomorskog prometa 

drage. Može se reći da je dostignuta visoka razina sinergije iz-
među interesnih strana, čime je nakon razdoblja loše suradnje, 
dogovorena realizacija prve faze radova. Osim tri spome-
nute strane, potpisnici su i tvrtka Plovput d.o.o. kao nositelj 
provedbe postupaka javne nabave, te Ministarstvo pomorstva, 
prometa i infrastrukture na čelu s ministrom Sinišom Hajda-
šem Dončićem. 
Poznato je da u plovnom koridoru Puntarske drage naročito 
u vrijeme ljetnih mjeseci dolazi do zagušenja pomorskog pro-
meta, a česta su i nasukavanja brodova. “Studijom utjecaja na 

okoliš” A.C.T. d.o.o., još je u rujnu 2001. godine predviđeno da 
je plovni put potrebno produbljivanjem i proširenjem plovnog 
koridora proširiti i tako postići veću prometnu protočnost i 
sigurnost. Sve bi ovo bitno utjecalo i na ekološku komponentu 
za Puntarsku uvalu, s obzirom na to da bi se omogućila brža 
cirkulacija mase mora te obnavljanje flore i faune u plitkoj i 
zatvorenoj uvali Puntarske drage.
Troškovi izvođenja radova I. faze proširenja i produbljenja 
plovnog koridora u kanalu Puntarska draga te troškovi obavlja-
nja nadzora nad izvođenjem radova u procijenjenom iznosu od 
4 milijuna kuna, u jednakoj mjeri financirat će Općina Punat i 
Marina Punat Grupa d.o.o. i to iznosima od 45%, te Grad Krk 
u iznosu od 10%. Osim navedenog i država će putem tvrtke 
Plovput d.o.o. uložiti ukupno 475 tisuća kuna, za osiguranje si-

gurne plovidbe tijekom izvođenja radova i njihovog završetka. 
Zahvaljujući postignutom dogovoru, organiziran je stručni tim 
za zaštitu Puntarske drage, a priprema se i osnivanje instituci-
je koja će brinuti o stanju i zaštiti Puntarske drage. Prevlada-
vanjem nesuglasica zahvaljujući političkoj mudrosti, zalaganju 
i volji svih uključenih strana, ovaj projekt postaje jedan od 
rijetkih hrvatskih primjera suradnje javnog i privatnog sektora, 
a posebno veseli činjenica da je i grad Krk prepoznao Dragu 
kao važan prirodni resurs. Projekt će se realizirati u više faza 
uz plan dovršetka do 2017. godine, a pripremaju se i zahtjevi za 
daljnje učešće šire zajednice u projektu.

Dogovoreno produbljenje Puntarske drage:  
Udružili se Marina Punat, Grad Krk i Općina Punat

Nakon 90 godina 
ponovo radovi  
na plovnom putu
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Kako smo proslavili  
Andrinju 2013.

Obilježavajući Dan općine i svetkovinu Andrinje, odali smo 
počast onom najdragocjenijem što imamo- našoj tradiciji, 
kulturi i mladosti. 
Općinsko vodstvo posjetilo je tako vrtić, školu, pogledali smo 
priredbe i bavili se sportom, ali i odali počast našem pjesniku 
Nikoli Bonifačiću - Rožinu povodom 100. obljetnice njegova 
rođenja i to otkrivanjem spomen ploče na njegovoj rodnoj 
kući, Vela draga 4. Isto tako, zadnji dan proslave- u nedjelju, 
u Galeriji Toš otvorili smo izložbu u spomen na našeg velikog 
pjesnika.
Naš dječji vrtić Lastavica slavio je uz predstavu naziva “Košljun 
kroz povijest”, dok su djeca osnovnoškolskog uzrasta s cijelog 
otoka igrala malonogometni turnir.
U Narodnom je domu održana tradicionalna Svečana sjedni-
ca Općinskog vijeća Općine Punat na kojoj su se prigodnim 
govorom prisutnima obratili općinski načelnik Marinko Žic 

i predsjednik Općinskog vijeća, Goran Gržančić. Program je 
nastavljen uz nastup naših dragih “Puntarki”, čitanjem nagra-
đenih literalnih radova na čakavštini te izvedbom “domaćeg 
tanca” naših mališana iz DV Lastavica. Uz prigodan domjenak, 
družili smo se uz svirku tamburaškog sastava “Boduli”.
Dom je bio ispunjen do posljednjeg mjesta, što govori o 
velikom interesu i počasti koju naši mještani iskazuju prema 
obilježavanju Dana općine. Sa zadovoljstvom ističemo kako su 
nam se na poziv odazvali i dragi gosti, načelnik Opčine Kostel, 
Valentin Južnič, predstavnici PGŽ-a pomoćnik župana Petar 
Mamula i županijski pročelnik za kulturu, obrazovanje i sport, 
Valerij Jurešić, kolege načelnici općina Dobrinj, Vrbnik i Baška 
te gradonačelnik Grada Krk.
U subotu, 30. studenog održana je tradicionalna procesija od 
starog groblja do crkve gdje je održana sveta misa nakon čega 
je u podne otkrivena spomen ploča Nikoli Bonifačiću Rožinu 
na kući Vela draga 4. Iste večeri uslijedila je nova velika prosla-
va povodom velikih 40 godina djelovanja KUD-a Punat, koja je 
nakon sjajnog programa nastavljena pučkom feštom uz “živu” 
glazbu za sve mještane.

Bežični internet  
u Staroj Baški

Iz Ministarstva turizma je proljetos stigla dobra vijest za 
mještane Stare Baške. Naime, Odlukom o odabiru projekata 
temeljem Programa poticanja slobodnog pristupa Internetu u 
turističkim destinacijama “Hotspot Croatia” u 2014. godini,
Općini Punat odobreno je 18.000 kuna za poboljšanje kvalitete 
bežičnog interneta. U projekt je ukupno utrošeno 45.000 kuna 
(uključujući PDV), od čega Općina sudjeluje s 50 posto ukupno 
utrošenog novca. Signalom bežičnog interneta ovoga puta po-
krivene su tijekom srpnja frekventnije lokacije u Staroj Baški.

Održane tribine za mještane nakon 
6 mjeseci mandata

U ime transparentnosti još uvijek novoizabrane vlasti općine 
Punat, vladajući su putem tribina neizravnim kontaktom s 
mještanima obznanili svoje planove za budućnosti, ali I objasnili 
do sada učinjeno.
Dvije tribune održane su u Puntu u Narodnom domu I to u dva 
termina- tribina posvećena mladima u četvrtak, 26. prosinca 
2013. godine u 19:00 sati i dan nakon, 27. prosinca u 18:00 sati 
tribina posvećena svim zainteresiranim mještanima, na temu 
“Gdje smo i kamo idemo”.
Tema susreta mladih naslova “Sve što vas zanima, a niste se 
usudili pitati” zamišljena je kao razgovor načelnika s mladima 
općine na temu novih prijedloga o promjenama načina stipendi-
ranja učenika i studenata. Osim što se načelnik obratio studen-
tima i ponudio im prijedlog svog novog načina stipendiranja, s 
mladima se razgovaralo i o ostalim, za općinu bitnim temama, 
pa i najvažnijim kapitalnim projektima poput izgradnje luke 

Punat, te škole i nove dvorane u Puntu. Studenti i učenici ovim 
susretom dokazali su da imaju samosvijest o lokalnoj zajednici, 
kao i brigu i želju da doprinesu budućem razvoju općine.
Druga tribina okupila je 50- ak mještana općine koji su unutar 
jednosatnog izlaganja mogli čuti što se sve napravilo unutar 
prvih 6 mjeseci nove vlasti, koji projekti su pokrenuti, koji pro-
mijenjeni ili zaustavljeni, što se planira dugoročno, a što krat-
koročno, te kako izgleda kadrovska ekipiranost općine Punat. 
Također, najviše interesa bilo je o konkretnim projektima poput 
izgradnje luke Punat, a mještanima je obećano da će se ovakav 
vid komunikacije, koji im je nakon mnogo godina omogućen, 
nastaviti i u budućnosti.
Na obje tribine sudjelovali su načelnik Marinko Žic, njegov 
zamjenik Goran Bonifačić, te Anton Orlić, v.d. pročelnika općine 
Punat.
Želimo da mještani budu uključeni u naš rad, pa su i ove tribine 
bile u svrhu pravovremenog informiranja svih zainteresiranih 
po pitanju urađenog unutar ovih prvih šest mjeseci mandata. 
Želimo biti transparentni te da naše odluke budu javne, jasne i u 
skladu s očekivanjima stanovnika Punta i Stare Baške.

Postavljeni jednoobrazni  
štandovi za brodare

Novih šest jednoobraznih štandova za uredniju rivu i lakši rad 
puntarskih brodara
Potreba za postavljanjem jednoobraznih štandova za prodaju 
karata na rivi u Puntu potaknuta je odlukom Županijske lučke 
uprave Krk kojom je traženo izmicanje svih reklamnih panoa 
brodara uz zabranu daljnjeg korištenja operativne obale u 
svrhu reklamiranja pomorskih izleta i prodaju karata. 
Zato je našim brodarima koji se bave turizmom bilo potrebno 
osigurati prostor, a pritom i osmisliti tip štanda koji zadovolja-
va vizuru i svoju namjenu. 

Cijela je priča bitna prvenstveno zbog vizualnog identiteta 
samog mjesta i puntarske rive, ali i bolje komunikacije među 
brodarima.
Na spomenutom sastanku s brodarima uoči turističke sezone 
čelnici općine podržali su sugestije struke prilikom aktivnog 
sudjelovanja svih dvanaestero puntarskih brodara u dogovoru 
oko ove vrlo važne teme. Tada se još jednom pokazalo kako se 
prilikom sudjelovanja u donošenju odluka lokalne vlasti aktiv-
nim sudjelovanjem itekako može utjecati na konačnu odluku. 
Uz podršku i razumijevanje Lučke uprave, postigli smo logični 
kompromis da štandovi ostaju u blizini pripadajuće brodice, 
na području operativne obale puntarske rive uz uvjet da budu 
jednoobrazni te da se za svaki takav štand plaća najamnina.

Skupljanje pomoći  
za stradale u poplavama
19. i 20. svibnja u Narodnom se domu prikupljala pomoć za 
stradale u poplavama. Akcija je organizirana spontano, a 
potaknuta teškom situacijom stanovništva u poplavljenim kra-
jevima Slavonije. Prikupljene donacije u vidu odjeće, higijen-
skih potrepština, trajne hrane, deka, vode i ostalih namirnica 
upućene su prema Tovarniku i ostalim poplavljenim krajevima. 
Hvala na pomoći i suradnji svim volonterima, donatorima, 
sponzorima te Crvenom križu.
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Pokrenute nove internet stranice 
općine Punat
Nove službene internet stranice Općine pokrenute su 9. svibnja 
2014. godine s prvenstvenim ciljem da služe kao servis za 
korisnike - mještane i goste naše Općine. Prilikom preuzimanja 
vlasti zatečeni su veliki problemi u informatičkoj opremljenosti, 
od starih, sporih i neupotrebljivih računala do neispravnih i 
piratskih operativnih sustava, sve je trebalo mijenjati, poboljšati 
tehnološke standarde, instalirati potrebne programe i na taj 
način znatno ubrzati i poboljšati naš rad i efikasnost. Upravo 
smo u tu svrhu od Županije tražili i primili donaciju u iznosu od 
95.000 kuna te smo pristupili saniranju informacijskog servera. 
Cijeli projekt nabavke informatičke opreme ukupno nas je 
koštao 130.000 kuna, što je nešto više od iznosa pribavljene 
donacije, a završna faza provedene informatizacije bila je upravo 
izrada nove službene web stranice Općine Punat. 
Vjerujemo da će i nove stranice sada pridonijeti transparentno-
sti, biti koristan, učinkovit i jednostavan alat za informiranje. 

Obložen potporni zid
Dana 19. veljače i službeno je završena rekonstrukcija potpornog 
zida iza crkve u Staroj Baški. Ovo je bilo jedno od naših obećanja 
Starobašćanima, a radovima na zidu kojima je on obložen 
prirodnim kamenom, nastojalo ga se bolje uklopiti u okoliš i 
vizualno prilagoditi izgledu Stare Baške. 

Rušenje bine  
i prenamjena parka
Izmicanje bine u parku na Trgu zahvalnosti sredinom travnja 
uzrokovano je prvenstveno njezinom nefunkcionalnošću 
koja je u neskladu s atraktivnom lokacijom na kojoj je sama 
bina smještena. Nakon mnogih održanih manifestacija koje 
su zahtijevale korištenje bine, pokazalo se da je bina malo 
korištena i često neadekvatna za potrebe kulturnih i ljetnih 
društvenih okupljanja. Vizualno se ne uklapa u prostor parka, a 
radi se o komadu neuglednog betonskog postolja koje nije nikad 
završeno. Stoga smo zaključili da se područje bine može i puno 
bolje iskoristiti, a novim idejnim rješenjem prenamijenit će se 
ista lokacija za potrebe nekih korisnijih sadržaja. Dio parka na 
kojemu je do sada bila smještena pozornica od ove se sezone 
uspješno koristio za prodaju autohtonih proizvoda.

Mještani Punta i Stare Baške 
podržali globalni cilj
Punat je ove godine po prvi puta sudjelovao u najvećoj volon-
terskoj akciji na svijetu “Sat za planet Zemlju”, pa se tako u 
subotu 29. ožujka pridružio gradovima diljem planete i u osam 
i pol navečer na sat vremena ugasio javnu rasvjetu. 
WWF (Svjetski fond za zaštitu prirode) osmu godinu za redom 
organizirao je najveću volontersku akciju na svijetu - Sat za 
planet zemlju. Radi se o inicijativi kojom se potiče na gaše-
nje kako javne rasvjete, tako i rasvjete u kućanstvima na sat 
vremena. Cilj je tamom probuditi građane svijeta te im ukazati 
da je zadnji tren da se poduzme nešto kako bismo zaustavili 
prekomjerno trošenje zemljinih resursa. 
Nama je ovo bio dovoljan razlog da se uključimo u pokret glo-
balnih razmjera i ugasimo dio javne rasvjete, konkretno, lampe 
od Brodogradilišta do “Borići”, s izuzetkom Velih voda (Parka 
Ladići) i Parka s Anđelom.

Akcija Sat za planet Zemlju (Earth Hour) nastala je 2007. go-
dine u australskom Sydneyu kada je 2,2 milijuna ljudi i više od 
2000 poslovnih subjekata ugasilo svjetla u svojim domovima 
i tvrtkama kako bi dali svoj glas protiv klimatskih promjena. 
Samo godinu dana kasnije akcija je postala globalni pokret 
s više od 50 milijuna u 35 zemalja svijeta koji su se pridružili 
Satu za planet Zemlju.Prošle je godine 48 hrvatskih gradova 
sudjelovalo u ovoj akciji gašenjem javne rasvjete, a svake 
godine bude ih sve više, pa se tako sljedeće godine očekuje još 
veći odaziv.

naša je delegacija boravila u, po mnogočemu, idiličnom mjestu 
Sirta. Općina Punat još je 29. studenoga 2003. godine potpisa-
la povelju o bratimljenju zbog poticanja razmjene iskustava i 
daljnje suradnje dviju prijateljskih općina. 
Zanimanje, briga i način na koji su domaćini ugostili svoje pun-
tarske goste daje i jednu novu perspektivu na turizam i dobru 
ideju o tome “kako to rade Talijani”.

Otvoren i saniran dječji  
park “Pod Gušternu”
Djeca Punta, ali i naši turisti s djecom, od ovog se proljeća 
imaju razloga veseliti obnovljenim, sigurnijim igralima u dječ-
jem parku. 
Kako je utvrđeno da igrala u parku nisu dovoljno sigurna, ali 
i kako ne zadovoljavaju europske standarde, bilo je potreb-

no park privremeno zatvoriti kako bi se izbjegle eventualne 
nezgode te nužno uložiti određena sredstva u sanaciju te je 
ukupno utrošena 51 tisuća kuna.
Još je u siječnju sklopljen ugovor s tvrtkom licenciranom za 
sanaciju postojećih dječjih sprava, dok je u travnju završeno 
uređenje parka. Radovi su trajali nešto duže od predviđenog, 
prvenstveno zbog lošeg vremena koje nas je pratilo uoči 
proljeća. Budući da je naš komunalni redar dobio certifikat za 
nadzor igrala od Centra za kvalitetu i sigurnost koji provodi 
stručno osposobljavanje za dnevne vizualne preglede parka, 
tako će on u budućnosti brinuti o ispravnosti i sigurnosti 
igrala.

Posjet talijanskoj bratimljenoj 
općini Forcola
Predstavnici Općine Punat predvođeni načelnikom Marinkom 
Žicom boravili su u Italiji na poziv bratimljene Općine Forcola, a 
povodom proslave San Giuseppea, zaštitnika Forcole.
Forcola je malena općina u regiji Lombardia na sjeveru Italije, 
vrlo blizu granice sa Švicarskom i broji svega 870 stanovnika, a 
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Dječji vrtić Lastavica u ovoj se pedagoškoj godini 2014/2015. 
povećao za jednu skupinu nazvanu Bubamare.
Punat je mjesto u kojem tradicija ima duboke korijene, a 
istovremeno je velika otvorenost svijetu i modernom. Sukob 
tradicije i globalizacije. Očuvanjem te naše tradicije i posebno-
sti proizašla je vizija i misija vrtića.

Naša je vizija kreirati model vrtića s hrvatskim identitetom i 
njegovanjem ljubavi prema sebi, drugima i svijetu kao osnovu 
za poštivanje ljudi različitih kultura i zemalja te prihvaćanje 
različitosti.

Trudimo se da nam prostor bude zanimljiv, raznovrstan, bogat 
poticajima iz okruženja, da pruža otvorenost i fleksibilnost 
dolaženja i druženja, osamljivanja i separacije.

U svemu učimo čineći i činimo učeći.

Prostor i ustroj našeg vrtića omogućuje fleksibilnu vremensku 
organizaciju što je prednost malog vrtića. Izbjegavamo insti-
tucionalni kontekst (cca. 2000 sati godišnje dijete boravi u 
vrtiću) i stvaramo toplu i ugodnu atmosferu poput obiteljske.
Ne deklarativno, nego stvarno, usklađujemo se s individualnim 
ritmom pojedinog djeteta (dolaženje, odlaženje, prehrana, 

Dječji vrtić “Lastavica”

Kampanja za djecu  
“Vidi i klikni”
U organizaciji Hrvatskog autokluba 13. ožujka u 
dvorištu zgrade Općine Punat održana je preventivno - 
edukativna kampanja za djecu naziva “Vidi i klikni”.
Program je prilagođen djeci starije vrtićke dobi i prvih 
razreda osnovne škole, a cilj ove male prometne škole 
jest utjecati na ponašanje djeteta, bilo da se kreće 
u prometu samostalno kao pješak ili da ga vozite u 
automobilu. Dvadesetak puntarskih mališana tako su 
ujutro u pratnji svojih teta ispunili općinsko dvorište 
i sljedećih sat vremena koncentrirano pratili stručne 
predavače, te sudjelovali u programu namijenjenom 
njihovoj edukaciji.
Smisao cjelokupne kampanje podizanje je svijesti za 
odgovorno i sigurno sudjelovanje u prometu koje su 
dio događanja vezanih uz podizanje razine cestovne 
sigurnosti. Ideja ovog programa je “učenje kroz činje-
nje”, a kada su mali pješaci u pitanju najveći problem 
povezuje se s rizikom samostalnog pješaštva, a veliku 
odgovornost imaju i roditelji, osiguravanjem sigurnog 
smještaja u automobile tijekom vožnje.

nadređenih i podređenih razvijajući demokratičnost sa svim 
sudionicima vrtića (ravnateljica, odgojitelji, djeca, roditelji, svi 
zaposlenici).
Nedostatak male ustanove je pomanjkanje stručnog tima i 
broja sudionika za kvalitetnu razmjenu prakse pa smo uključili 
vanjske suradnike, umrežili smo se s katoličkim vrtićem na 
području djelovanja, razvili i dijelili iskustva s drugim vrtićima 
iz okruženja (stručne ekskurzije i refleksije).
Naš nedostatak pretvorili smo u prednosti:

• Aktivno učimo
• Svi istovremeno učimo
• Odabiremo ono što nam treba
• Usklađujemo energije i jasan nam je cilj

Kroz te procese stvaramo bolje odnose, mijenjamo stavove 
i intenzivno učimo na vlastitoj praksi.

Cilj nam nije samo mijenjati strukturalne dimenzije vrtića 
(prostor, vrijeme, oprema) već preispitivati i mijenjati bazična 
uvjerenja svih (vrijednosti i stavovi).
To je okvir za kvalitetno i suvremeno ostvarivanje odgojno-
obrazovne prakse i kulture našeg vrtića.
Hvala svima koji nam pomažu i prate nas u našem “malom”, 
ali predanom radu, a sve aktivnosti možete pratiti na našoj 
internet stranici  
www.vrtic-lastavica.com

Renata Klepac

spavanje, procesi učenja). Težimo prirodnom tempu i ritmu 
koji je djeci ugodan (bez požurivanja, užurbanosti, stroge 
vremenske određenosti). Odmak od institucije.
Izgradnju suradničkih odnosa ostvarujemo holistički i konti-
nuirano. Nastojimo graditi i uspostaviti odnose bez hijerarhije 

Misija nam je da naša djeca budu radosna i zadovoljna, sa-
mosvjesna i samopouzdana, odgovorna prema sebi i drugima, 
svjesna svoje kulture, običaja i identiteta.

Pristup odgoju i obrazovanju koji razvijamo autentičan je i 
proizlazi iz potrebe da dijete odrasta u sigurnom okruženju, 
kako u vrtiću, tako i u svojoj obitelji i zajednici. To pokazujemo 
našim cjelokupnim radom: sadržajima i načinima učenja- učenje 
čineći. Projektom “Djeca - čuvari djedovine” ostvarujemo ono 
važno pravo, a to je pravo na identitet. Dakle, osobnost, stavovi 
i kompetencije odgojitelja temelj su kvalitetne realizacije odgoj-
no obrazovnog rada zbog čega se u našem vrtiću izuzetno velik 
naglasak stavlja na planiranje i provođenje stručnog usavrša-
vanja odgojitelja, s ciljem razvijanja brojnih praktičnih vještina, 
praćenja suvremenih spoznaja o dječjem razvoju i odgoju te 
promišljanju osobnih i profesionalnih stavova o djeci, odgoju i 
obrazovanju i temeljnih vrijednosti kojima težimo. 
Tako imamo kraći program dramsko likovne igraonice i 
poludnevni vjerski program. Program koji nudimo roditeljima 
“Rastimo zajedno” također je licencirani program za roditelje 
najmlađe djece kako bi dobili stručnu podršku u odgoju svojih 
najmlađih.
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Komunalno društvo Črnika d.o.o. je u 2013. god. ostvarilo 
2.630.108 kn ukupnih prihoda, što je povećanje u iznosu od 
358.313 kn ili 15,76% u odnosu na 2012. god. 
Ukupni rashodi iznosili su 2.586.943 kn, što je povećanje ras-
hoda u iznosu od 431.202 kn tj. 20% u odnosu na 2012. god. 
Ukupna dobit prije oporezivanja iznosila je 43.165 kn, a nakon 
oporezivanja 41.603 kn.
Na dan 31/12/13 stanje novca u banci i blagajni iznosilo je 
341.869 kn. 

Komunalna djelatnost
Od siječnja 2014. god. održavamo sve zelene površine koje su 
podijeljene na sljedeći način: tamarisi na šetalištu kod dječjeg 
igrališta, drvored murvi, tamarisi i miješani drvored uz šetnicu 
prema Buki, mali park na Staroj placi, šumica ispred vile Olge, 
površina zelenila trokuta na Buki, parkiralište kod Brodo-
gradilišta, park kod crkve, površine zelenila na autobusnoj 
stanici, površina zelenila oko dječjeg vrtića, površina zelenila 
na ulazu u groblje, površina zelenila na obilaznici, krušija, park 
u nastavku istezališta, park Stari klanac, površina zelenila 
kružnog toka kod ribarnice, park Anđel, park NOB, park preko 
puta Kostarike, park ispred hotela Park, površina zelenila Pod 
gušternom, površina zelenila kod slastičarne, te vaze uz obalu. 
Radi povećanja obima poslova na održavanju zelenih površina 
zaposlena su nova 2 djelatnika. 

Lučka djelatnost
Do početka sezone 2013. uredili smo područje istezališta s 
novim kućicama u kojima se nalazi uredski prostor i skladište, 
te ormarić sa strujom i vodom. 
Od travnja 2014. godine raskinut je ugovor o održavanju sa 
ŽLU Krk koja je sama preuzela i upravljanje sezonskim vezo-
vima kao i istezalištem. Jedini preostali prihodi odnose se na 
sidrišta ispod kampa, te raznim uslugama na istezalištu (ure-
đenje brodica, ležarine za prikolice i sl.). Nedostatak prihoda 
po ovoj djelatnosti bitno će se osjetiti u ukupnim prihodima za 
2014. god. 

U tijeku mjeseca prosinca 2013. godine, uz redovna završna 
statistička i financijska izvješća, priređen je Božićni koncert vo-
kalne skupine Putokazi u Župnoj crkvi na blagdan sv. Stjepana, 
26.12.2013. 
Početkom 2014. godine krenule su aktivnosti oko organizacije 
i nastupa na turističkim sajmovima s turističkim zajednicama 
otoka Krka, TZ Kvarnera i HTZ-a, na nama tradicionalno jakom 
njemačkom, austrijskom, talijanskom, slovenskom, te tržištima 
sjeverne i istočne Europe. Zimski mjeseci su i vrijeme završnih 

priprema programa Ljetnih priredbi te zajedničkih programa pri-
hvata i boravka, novinara i agenata na razini otoka Krka. Krajem 
siječnja obilježili smo Noć muzeja prigodnom radionicom kerami-
ke, prezentacijom putovanja KUD Punat u Kinu te večeri poezije 
uz nastup dječje klape Puntarke i gitarističkog dueta Leo & Ivica.
Kako bi prve grupe gostiju dočekali još uređenijih i ljepših 
okućnica i vrtova, početkom travnja organizirali smo podjelu 
ljetnica za kućanstva u Puntu i Staroj Baški. Iako u Puntu uvijek 
ima stranih gostiju zahvaljujući našoj puntarskoj marini, koja je 
ove godine obilježila veliki jubilej 50 godina poslovanja i ponovo 
izabrana za najbolju marinu u Hrvatskoj, dolazak većeg broja ho-
telskih i kamp gostiju, već tradicionalno kreće 10-tak dana prije 
katoličkog blagdana Uskrsa. Tom smo prilikom priredili program 
“Protuleće va Puntu” koji je sadržavao planinarski pohod na 
Obzovu i berbu šparoga, prodajnu izložbu domaćih proizvođača 
eko proizvoda, zajednički ručak “mega padela” sa šparogama te 
posjet otočiću Košljunu. Već se tradicionalno Uskrs obilježava 
koncertom na Uskrsni ponedjeljak, a ove su godine u galeriji Toš 
svoj koncert održali violinistica Ksenija Ksavčić i pianist Vladimir 
Babin, nakon čega se događanja, koncerti, izložbe i manifesta-
cije, odvijaju gotovo svakodnevno, te navodimo kako slijedi: 
Dječja biciklijada “Đir po Puntu”, Ekološka akcija “Puntarska 

Naplata parkiranja
Od sezone 2013. god. započeli smo sa organizacijom i napla-
tom parkiranja na području Općine Punat. Naplata parkiranja 
vrši se na 12 stalnih parkirališta na području Punta i Stare Baš-
ke na ukupno 281 parkirno mjesto za osobne automobile i 3 za 
autobuse. Također usluga parkiranja vrši se na parkiralištima 
pored Hotela Park njegove depadanse, te iza trgovine Kvarner 
trgovine Punat, a za što su sklopljeni ugovori o zakupu s Hote-
lima Punat d.d. i TD Kvarner d.o.o. Putem financijskog leasinga 
na 3 godine nabavljeno je 14 “Hectronic Citea” parkirnih apara-
ta i programsko rješenje IP-Maris tvrtke IPC d.o.o. iz Čakovca. 
Osim satnih parkirnih karata koje je moguće platiti i putem 
SMS-a, uslugu parkiranja moguće je platiti dnevnom, tjednom, 
mjesečnom i sezonskom kartom. Također moguće je ishoditi 
povlaštenu mjesečnu ili sezonsku kartu za fizičke i pravne 
osobe ili obrte. Ishodovanje povlaštenih karata regulirano je 
Odlukom o organizaciji i načinu naplate parkiranja. Kontrolu 
naplate parkiranja obavlja 5 sezonskih djelatnika. 

Novo vozilo
Naše komunalno društvo “Črnika” ove je jeseni postalo “boga-
tije” za novo vozilo, koje ćete od sada često sretati po mjestu.
Riječ je o specijalnom komunalnom vozilu Piaggio Porter na-

mijenjenom sakupljanju komunalnog otpada s nadogradnjom: 
spremnikom i automatom za pražnjenje kanti. 
Ovo malo vozilo pogodno je za kretanje uskim ulicama, zapre-
mine je 1.300 cm3, s 52 kW, te zapreminom spremnika od 2,3 
m3. Vozilo je nakon provedene bagatelne nabave, nabavljeno 
od tvrtke Gradatin d.o.o. iz Sesveta, a nabavu vozila sufinan-
cira Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost sa 60% 
vrijednosti neto cijene. U postupku smo nabave još jednog 
elektrovozila kojem će se također koristiti naše komunalno 
društvo “Črnika”.

Danijel Biljan

draga, svima nam draga”, zatim izložbe u galeriji Toš, sljedećih 
umjetnika: Tomislav Pavletić, Željko Mucko, Ksenija Mogin, 
Jadranka Hodanić, Darko Kovačević, potom Oldtimer rally u 
suradnji kluba iz Opatije i Münchena, te Oldtimer rally “Avto 
Antika” iz Slovenije.
Krajem svibnja održana je regata Croatia cup, a početkom lipnja 
smo obilježili svečano podizanje Plave zastave, ugostili članove 
Udruge sopaca i folkloraša s otoka Raba te članove međunarod-
nog natjecanja za invalidne osobe na SKI Liftu Dunat. 

Slijedi Fešta od šurlic, sajam eko-etno proizvoda i koncert kvar-
teta Mystique, šest večeri folklora i promenadnih nastupa klapa. 
U Staroj Baški organizirali smo tradicionalnu Krajansku noć i 
više promenadnih koncerata klapa, tamburaša i gradske glazbe 
te nastup KUD Punat. 

Komunalno društvo Črnika d.o.o. Turistička zajednica općine Punat

Noć muzeja obilježili smo 
prigodnom radionicom 
keramike, prezentacijom 
putovanja KUD Punat u Kinu te 
večeri poezije uz nastup dječje 
klape Puntarke i gitarističkog 
dueta Leo & Ivica.
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U suradnji s Općinom, organizirali smo Susret zbratimljenih op-
ćina, u sklopu kojeg smo realizirali barufe, natjecanje načelnika 
svih općina u pripremi brudita od hobotnice, sajam eko i etno 
proizvoda, te stručne edukacije i izlaganja predstavnika svih 
bratimljenih općina.
Slijedili su koncert povodom Petrove na Kanajtu, promocija 
knjige “Punat, kako je nigdar bilo”, koncerti ozbiljne glazbe na 
Košljunu i u Župnoj crkvi, klapski i koncerti tamburaških sastava 
te Večer talijanske kancone na Placi. Nakon malonogometnog 
turnira, počele su Puntarske noći u sklopu kojih se održala Mala 
škola brodogradnje, smotra folklora i smotra klapa, uz večernji 
nastup L’amoura, Maura Staraja&La Bande te popularnog Nene 
Belana&Fiumensa. Sudjelovali smo u organizaciji humanitarne 

biciklijade “Svi za Filipa”, odradili projektni tjedan Plave zastave 
uz prigodni program i crtanje po asfaltu za predškolsku djecu, 
potom pučke fešte za Ribarski dan i Dan pobjede.
Naši su gosti su tijekom kolovoza još uživali u međunarodnom 
plesnom spektaklu Dance Show, a za ljubitelje sporta održan je 
Basket Tour – cjelodnevni turnir u košarci te šahovska simultan-
ka s Valentinom Golubenko za polaznike Ljetne škole šaha za 
školsku djecu.
Podržali smo dječju regatu za Kup optimist te priredili koncert 
country glazbe, da bi početak rujna obilježila smotra klapa te 
koncert klape CAMBI. Početkom listopada održana je biciklijada 
Osvoji crni biser u suradnji s BBK otok Krk, a posjetili su nas 
članovi Zavičajnog društva otoka Krka u Zagrebu. Centralna 
manifestacija turističke posezone tradicionalni su Dani maslina 
koji su se ove godine održali od 10. do 19. listopada.
U više smo navrata ove godine u suradnji s PD Obzova i TZO 
Baška dogovarali i uređivali pješačke staze na području Punta 
i Stare Baške, što je prethodilo konačnom dogovoru o izradi 
zajedničke karte šetnica, kao novog projekta dviju susjednih 
turističkih zajednica Baške i Punta. Ova karta bit će dio karte 
pješačkih i biciklističkih staza otoka Krka koja bi također iduće 
godine trebala biti dio nove turističke ponude otoka Krka. 
Ovu godinu završavamo Božićnim koncertom zbora Josip 
Kaplan iz Rijeke koji će se održati u subotu, 20. prosinca 2014. 
godine, u Narodnom domu s početkom u 19 sati, koji svim našim 
stanovnicima poklanjamo kao Božićno-novogodišnju čestitku!

Branko Karabaić

Dani sluge Božjega  
fra Ivana Perana

Franjevačka provincija Svetog Jeronima sa sjedištem u Zadru, 
preko Vicepostulature i samostana na Košljunu, u subotu 
13. rujna 2014. godine, obilježila je 11. obljetnicu smrti sluge 
Božjega fra Ivana Perana, poznatog franjevca i glazbenika, koji 
je najveći duhovni trag ostavio upravo na otočiću Košljunu i 
otoku Krku. 
Program je započeo u 10.30 sati misnim slavljem u košljunskoj 
samostanskoj crkvi Navještenja Marijina, a predvodio ga je 

Ivan Milovan, porečko-pulski biskup, dok je pjevanje povjereno 
zboru Krčke katedrale. U nastavku je uslijedio nastup krčkog 
Dječjeg pjevačkog zbora Kapljice, zatim najava filma o život-
nom putu sluge Božjega fra Ivana Perana “Radosni slavitelj 
Kristova evanđelja”, a naposljetku i otvorenje prirodoslovne 
zbirke Fra Bernard Barčić. Program je završio zajedničkim dru-
ženjem i domjenkom. Za sve sudionike ovog slavlja organiziran 
je i besplatni prijevoz brodicama iz Punta na otočić Košljun, i 
to tijekom čitavog dana, a osigurali smo i besplatan parking 
kod hotela Park.

IZDVOJENI DOGAĐAJI

Mesopust
Veljača je na području naše općine protekla, naravno, u znaku 
maškara, a organizacije se ove godine primila udruga Puntarske 
užance. Općinske vlasti odlučile u potpunosti preuzeti na sebe 
financiranje maškaranih zabava u puntarskom Narodnom domu 
uključujući i glazbu, odnosno bendove koji su svake subote 
dodatno uveseljavali puntarske mlade i one ne tako mlade 
maškare. 

Osim što je organizacija bila na razini, mora se reći da su i 
mještani ove godine naprosto oživili mesopust svojim iznimnim 
zanimanjem i odličnim odazivom na sve manifestacije i maška-
rana događanja kojih je u ovo vrijeme mesopusta Punat zaista 
bio bogat. Ne samo da su Puntari bili na razini, već su i s drugim 
krčkim i ne- krčkim maškaranim grupama dogovarali suradnje 
i međusobno se posjećivali pa su tako puntarski Dom između 
ostalih posjetila i štovana Pehlinska Gospoda, dok su puntarski 
“Kineski zmajevi” bili jedna od mnogoljudnijih grupa međuna-
rodne povorke Riječkog karnevala. 
Posljednji maškarani dani u Puntu obilježeni su tradicionalnom 
Kordijom u ponedjeljak, čitanju napovidi na Veloj placi u uto-
rak, ali i neizbježnoj osudi mesopusta Frane zbog svih nedjela. 

19. “Dani maslina”

Nizom sajmova, radionica, edukacija, degustacija i sportskih 
aktivnosti Punat je još jednom obilježio tradicionalne “Dane 
maslina”. Ove su godine Dani maslina održani u razdoblju od 
10. do 19. listopada, a brojni su posjetitelji imali priliku sudjelo-
vati u bogatom programu, prema svom ukusu i izboru: aktivno 
se uključiti u berbu maslina, ali i posjetiti neki od puntarskih 
restorana i uživati u specijalitetima na bazi maslina. 
Sve je krenulo vrlo sadržajno, već u petak 10. listopada u 18 
sati u galeriji Toš s radionicom za maslinare, te dan kasnije 
prezentacijom alata i strojeva u maslinarstvu. Subotu popodne 
pak, zabavljali smo se radionicom na temu pletenja vjenčića 
od cvijeća, prirodnog bilja i maslinovih grančica u organizaciji 
Udruge Knezovi Krčki Frankopani. Što se programa dalje tiče, 
svakodnevno se, uz eno i gastro degustacije prilikom pre-
zentacija lokalnih vinara u puntarskim restoranima, na Trgu 
zahvalnosti mogla vidjeti prodajna izložba maslinovog ulja i 
autohtonih proizvoda otoka Krka. U ponudi je bilo i “guštanje” 
u degustaciji ulja i drugih maslinovih kulinarskih delicija, kao 
i posjet izložbi rukotvorina i suvenira od maslinovog drva u 
galeriji Toš. Ljubitelji sporta uoči Dana maslina imali su priliku 
aktivnog boravka u prirodi zahvaljujući standardnoj sportsko- 
rekreativnoj stazi biciklijade “Osvoji Crni Biser”.
Centralna fešta održana je na Rivi u subotu, 18. listopada, s 
početkom od 14 sati kada je točno u podne započeo 2. Kuli-
narsko- novinarski “Kup maslina” (priprema gulaša od divljači) 

u kojem su sudjelovali brojni okupljeni lovci, novinari, lokalni 
političari i maslinari.
“Pet mješovitih ekipa u parku na puntarskom Trgu zahvalnosti 
pripravljalo je redom ukusne specijalitete i pokazalo kako se 
divljač sretno i spretno sljubljuje s domaćim, ekstra djevičan-
skim maslinovim uljem, ali i krčkim, točnije rečeno vrbenskim 
vinima.” pisao je tada Novi list. Ovom su manifestacijom Dani 
maslina privedeni kraju, a sve je zaključeno feštom I nastupom 
klape “Tramuntana”.
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Noć muzeja
Noć muzeja u Puntu, održana 31. siječnja 2014., protekla je 
iznad svih očekivanja, kako po posjećenosti, tako i po općem 
dojmu i zadovoljstvu posjetitelja. Program se odvijao na dvije 
lokacije, uz glavni program večeri u galeriji Toš, imali smo i 
alternativni program, u prostoru Memorijalnog muzeja NOB- a 
koji je bio i otvoren za posjetitelje i idućeg dana, 01.veljače.
Noć muzeja 2014. u Puntu pokazala nam je da su naši mještani 
itekako željni okupljanja, druženja, naročito zimi kada upravo 
takvih sadržaja nedostaje. Upravo zato nastojat ćemo uvesti 
više zabavnih, kulturnih ili edukativnih sadržaja u programe 
naše Općine.

Dan žena
Međunarodni dan žena ove je godine na poseban način obi-
lježen u našoj općini čije su mještanke u subotu 8. ožujka bile 
počašćene koncertom ženske klape Hreljin u Galeriji Toš.
Cijela priča počela je točno u 19 sati u ugodno popunjenoj 
galeriji, većinski ženskom publikom. Prisutan je bio i načelnik 
Marinko Žic koji je ranije toga dana prigodno na puntarskoj 
rivi ženama dijelio ruže. Žic je u uvodnom govoru uz prigodnu 
čestitku rekao nešto o povijesti i tradiciji proslave Međuna-
rodnog dana žena te se zahvalio klapi “Hreljin” i gostima što 

15. Susret puntara od 90 i više let
Uz mantinjadu u izvedbi puntarskih folkloraša braće Gržan-
čić, u subotu, 19. srpnja 2014.godine, u Puntu je započeo i u 
veseloj atmosferi održan, 15. Susret puntara od 90 i više let. 
Od 23 živućih njih 10 nazočilo je susretu, a gospodin Albin Žic 
je čitao svoje literarne radove. Od okupljenih 90-godišnja-
ka čast rezanja torte pripala je najstarijem prisutnom članu 
kluba gospodinu Ivanu Linardiću, a sve nazočne iznenadila je 
svojim nenajavljenim dolaskom gđa. Ljubica Žic ud. Mahulja, 

su ženama Punta darovali ovu večer. Načelnik se dotaknuo i 
prisutnosti žena u tijelima lokalne samouprave, pa je spome-
nuo kako samu općinu čini više službenica nego službenika, te 
kako su u Vijeću s liste SDP- HSU 3 od 4 vijećnika žene, dok su 
Odbor za društvene djelatnosti te Socijalno vijeće u potpu-
nosti sastavljeni od ženskih snaga. Ovaj koncert u ukupnom 
trajanju od sat vremena bio je dar klape “Hreljin” svim ženama 
povodom njihovog dana, pa se stoga ulaz nije naplaćivao. 
Odličnom interpretacijom većinski domaćih, ali i pokoje strane 
glazbene uspješnice, ova ženska klapa istaknula se svojim spe-
cifičnim zvukom i kvalitetom izvedbe te je prisutnim Puntarka-
ma uljepšala ovaj poseban ženski dan.

Predstava  
“Marelica i preslica”
Nakon komedije “Srce i Orihi” Nikole Bonifačića Rožina 
puntarska Udruga “Kumpanija Štorije” pripremila je još jednu 
predstavu iz pera istog autora, a ovoga puta riječ je o priči 
“Marelica i preslica”. Ova komedija uvježbavana je mjesecima 
da bi 30. ožujka doživjela premijeru i pritom napunila puntar-
ski Narodni dom do zadnje slobodne stolice. 
Srca svih - i glumaca i publike disala su u zajedničkom ritmu. 
Puno smijeha, radosti, na kraju zajednički otpjevana pjesma o 
Puntu. Vrlo lijepo i toplo, o svom doživljaju predstave komenti-
rala je Alica Karabaić, predsjednica Udruge, a jednu od glavnih 
uloga zaigrao je i puntarski načelnik Marinko Žic. Probe dva 
puta tjedno krenule su još tamo u studenome prošle godine, a 
uoči same premijere uvježbavalo se svakodnevno. No, Žic kaže 
kako mu je puno više “glavobolje” stvaralo izmisliti vremena 
za vježbanje teksta, pored svih obaveza načelnika koje su ipak 
na prvom mjestu. Osim toga, pozvao je i ostale mještane da 
se uključe u neki od sljedećih projekata ove vrijedne, ali mlade 
Udruge osnovane 2012. godine. Obzirom da smo i u “Srce i 
orihi” bili u istoj ovoj postavi, zaista pozivam svih koji imaju 
vremena, da se uključe u rad udruge, neće im biti žao. Sada 
kada vidim koliko su ljudi željni ovakvih događanja u Puntu, 
vrijedilo je svake minute, rekao je Žic.

DRUŠTVENE DJELATNOSTI

Susretu su nazočili:

1924. Vlasta Orlić Petričević
1924. Darinka Žic
1924. Albin Žic
1924. Marija Mrakovčić
1919. Ivan Linardić
1922. Marica Ragužin
1922. Ivan Ragužin (u braku su 70 god.)
1922. Marija Puddu
1923. Ljubica Žic Mahulja
1923. Branko Maršal (Rijeka)

Žive u Puntu:

1924. Franka Žic, Teklinova
1922. Franka Mrakovčić 
1923. časna sestra Elizabeta
1922. Marija Žic, pok. Romana
1919. Marija Orlić, Bikarica
1917. Mare Malovac
1923. Katica Kordić
1922. Marija Maračić

Žive izvan Punta:

1919. Katica Sabo, Dumićeva (Vukovar)
1923. Milan Ivan Orlić (Lima-Peru)
1923. Ana Črvarić Panarotto (Italija)
1924. Ljubica Maračić Marinković (Beograd) 
1915. Marija Zambiazi (Italija, Palermo)

91-godišnjakinja koja je iz grada Krka sama došla autobusom. 
Jubilarni 15. Susret priredili su vrijedni članovi puntarske Udru-
ge umirovljenika, predvođeni predsjednicom udruge, gđom.
Ružom Mrak, uz pomoć TZ i Općine Punat, Hotela Punat te 
obitelji 90-godišnjaka (Žic i Szabo) koji nisu bili u mogućnosti 
prisustvovati druženju. Svi prisutni počašćeni su tortom, kola-
čima, sladoledom i trolitarskim šampanjcem koji je 92-godišnja 
Marija Puddu, donijela iz Italije. Naravno, svi su obećali doći na 
susret i iduće godine. Živjeli!

Sudionici susreta 90. let
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Tijekom posljednjeg vikenda u lipnju, Punat je bio domaćin 
dugo pripremanog Susreta zbratimljenih gradova Forcole, 
Tovarnika, Kostela i Punta. Razmjena iskustava u svim sferama 
općinskog života krenuvši od ekologije i turizma, pa do tradici-
onalnih sportskih igara na moru i natjecanja načelnika u kuha-
nju brodeta, dala je novu perspektivu odnosima ovih “bratskih” 
općina. Putem raznih aktivnosti, radionica i predavanja radilo 
se na zbližavanju, a svaka je općina dobila svoj dan za pojedi-
načno predstavljanje vlastite kulture, tradicije i glazbe. 
Općine su predvodili njihovi čelni ljudi, pa su tako sva četiri 
dana u Puntu boravili župan općine Kostel Valentin Južnič, za-
mjenica načelnika općine Tovarnik, Ruža Veselčić Šijaković kao 
i načelnik Comune di Forcola, Tiziano Bertolini. Projekt je u 
potpunosti financiran iz programa Europske Unije- “Europa za 
građane”, u ukupnom iznosu od 13 tisuća eura. Osnovna ideja 
počiva na razvoju europskog građanstva te poticanju suradnje 
između zbratimljenih općina. Tako je u vrijeme trajanja Susreta 
svečano obilježena i 1. godišnjica ulaska Hrvatske u Europsku 
uniju, uz prigodni zabavni program i vatromet. 

Za glavni cilj projekta zacrtano je podignuti suradnju između 
općina prema standardima aktivnog građanstva u Europskoj 
uniji. Jednako važan cilj bio je informirati građane o njihovim 
pravima, prilikama i obavezama unutar granica EU. Uzevši u 
obzir trenutnu ekonomsku situaciju kao i visoku nezaposle-
nost, naglasak je bio na raspravama o ekonomskim situaci-
jama među općinama s ciljem da se potakne gospodarska 
suradnja. Program Susreta je podijeljen u dva dijela, od kojih 
je prvi službene naravi i uključivao radionice, prezentacije i 
rasprave o temama od zajedničkog interesa. Drugi dio susreta 
je zamišljen kao neformalno druženje, a plan je bio potaknuti 
povezivanje i upoznavanje oko 150 sudionika četiriju delegacija 
Susreta. Ovo uključuje prezentacije tradicionalnih plesova, 
glazbe i proizvoda, ali i sportske i kulinarske igre. 
Cijela priča krenula je u petak 27. lipnja press konferencijom 
čelnika četiriju delegacija. – Ovo je prvi ovakav primjer u Hr-
vatskoj, do sada je suradnja bila više na političkoj bazi. Želimo 
ljude uključiti u projekt i općine povezati na višoj razini. Sličnih 

projekata bit će sigurno još, a mi smo zadovoljni rezultatima i 
zaključcima. Jasno nam je da projekt Europa regija podrazumi-
jeva i stvaranje Građana za Europu kako bismo se bolje razu-
mjeli, surađivali, zajedno živjeli i radili- komentirao je načelnik 
općine Punat Marinko Žic.
Među zanimljivijim događanjima tijekom trajanja susreta 
istaknut ćemo prezentaciju općine Punat temeljenu na vlasti-
tim rezultatima u turizmu, s naglaskom na puntarskoj viziji i 
strategiji razvoja turizma u naredne tri godine. U suradnju s 
tvrtkom Ponikve d.o.o. održana je i prezentacija na temu ener-
getske neovisnosti i strategije 0 emisije CO2 na otoku Krku. 
Sve je zaključeno studijskim izletom na Treskavac, lokaciju na 
kojoj je smješteno otočno odlagalište otpada i fotonaponska 
elektrana, gdje su otočani ponosno svojim gostima pokazali 
rezultate svog rada na podizanju ekoloških standarda na 
najvišu stepenicu. 
Kada je zabavni program u pitanju, poseban su interes izazvali 
natjecanje načelnika bratimljenih općina u kuhanju brode-
ta, kao i odmjeravanje snaga u igrama na moru, popularno 

zvanim- Barufe. Zadnju večer susreta općinu Punat u zabavno- 
kulturnom kontekstu “zastupaju” jake snage KUD- a Punat, 
TS Boduli, klapa Puntarke i klapa Rašketa, a uz vatromet je 
prigodno obilježena i 1. godina od ulaska Hrvatske u zajednicu 
europskih naroda - Europsku uniju. Susret je okončan u utorak 
1. lipnja, u jutarnjim satima ispraćajem sudionika susreta, uz 
jaku volju da se ovakav ili sličan susret uskoro i ponovi. Izuzet-
no pozitivna i dragocjena iskustva koji su svi sudionici povukli 
iz ovog susreta rezultirali su načelnim dogovorom susreta slič-
nih sadržaja i za sljedeću godinu, kada bi naši slovenski prijate-
lji iz općine Kostel preuzeli ulogu domaćina. Stoga se nadamo 
kako će ova lijepa priča imati nastavak i u 2015. godini.

EUROPA ZA GRAĐANE  
- susret zbratimljenih općina u Puntu Darivanje slikovnica

Još smo za Valentinovo, a povodom Međunarodnog dana dari-
vanja knjiga, odlučili priključiti se i obilježiti taj dan. U suradnji 
s knjižnicom O.Š. u Puntu i našom knjižnicom i čitaonicom 
Punat, organizirali smo Akciju darivanja slikovnica, a sve u 
sklopu kampanje Čitaj Mi kojom se potiče čitanje naglas djeci 
od rođenja. 
Tim povodom 14. veljače djeca su u školu nosila slikovnice koje 
im više ne trebaju, a popodne od 17 do 19 sati knjižnici Pod 
topol 2, od mještana smo primali donacije u knjigama.
Sve donirane slikovnice obećali smo odnijeti u dječju ambu-
lantu Doma zdravlja u Krku, a to smo i napravili i s tri velike 
pune kutije slikovnica uputili se u Krk. Tamo smo dočekani s 
oduševljenjem i zahvalnošću sestara i doktorice Wiole. Vidno 
naoružani optimizmom, snagom i dobrom voljnom, doktorica 
i sestre pomogle su nam razvrstati slikovnice i rasporediti ih u 
čekaonice i ordinaciju.
Iz posjeta izvlačimo pouku da cjelodnevno druženje s djecom 
zaista, osim što pozitivno djeluje na čovjeka, iz njega izvlači i 
čisti optimizam. Samim time, posebno ćemo se zahvaliti pedi-
jatrici Renati Wioli Medici koja nas je s oduševljenjem primila, 
provela kroz dječju ambulantu i na licu mjesta pokazala pravo 
značenje iskrene i posvećene brige za našu djecu.

Natjecanje Ponos domovine
Srednja škola Hrvatski kralj Zvonimir iz Krka je ponosna što je 
među nagrađenim učenicima bila i krčka ekipa Gavran, te je 
učenicima Matku Spicijariću, Vandi Žic, Luciji Dujmović i men-
torici Gordiji Marijan predsjednik Ivo Josipović uručio plakete za 
osvojeno drugo mjesto na natjecanju. 
Već treću godinom zaredom zaista visoke rezultate ostvaruju 
učenici Srednje škole Hrvatski kralj Zvonimir iz Krka sudjelujući 
u finalu natjecanja Ponos Domovine. Dvodnevno natjecanje je 

Iz školskih klupa
održano u Zagrebu 30. travnja do 2. svibnja 2014. tijekom kojih 
su učenici morali pokazati svoje znanje i visok stupanj pozna-
vanja povijesti i vještina u šest zahtjevnih sportskih disciplina. 
Natjecanje je završilo svečanim proglašenjem na Oltaru domo-
vine, ali i svečanim prijemom u Uredu predsjednika Republike 
Hrvatske gdje je, onim najboljima predsjednik Ivo Josipović 
uručio plakete. Svečanosti proglašenja nazočilo je izaslanstvo 
Srednje škole Hrvatski kralj Zvonimir, sastavljeno od ravnate-
ljice Đurđice Cvitkušić, profesorice Mirjane Komadina Mergl i 
Ane Pasarić, te školskog zbora koji je nazočne oduševio svojim 
nastupom. Općina Punat čestita svim učesnicima naročito Pun-
tarkama Vandi Žic I Luciji Malešić na ostvarenim rezultatima.

Gostovanje kazališta  
Mala scena
Povodom obilježavanja Svjetskog dana kazališta, u puntar-
skom Narodnom domu gostovala je predstava “Iglica” vodećeg 
hrvatskog kazališta za djecu i mlade, zagrebačke “Male scene”.
Riječ je o predstavi Ivice Šimića u trajanju od 45 minuta, a 
prvenstveno namijenjene djeci mlađe dobi, pa su tako pun-
tarski mališani iz vrtića Lastavica, kao i osnovnoškolci od 1. do 
5. razreda u pratnji svojih učiteljica vrlo dobro popunili Dom. 
Inače, “Iglica” je priča o jednoj, ne tako običnoj djevojčici. Od 
rođenja je krasi posebnost, a to su iglice zabodene po cijelom 
tijelu. Samim time, Iglica je istovremeno zaštićena od ljudi koji 
joj mogu nauditi, ali je i usamljena.
Priča je ovo koja djeci nudi mogućnost izbjegavanja drugačijih 
od sebe, ali i prihvaćanja različitosti, te na vrlo kvalitetno ispri-
čan način uvjerava djecu u obraćanje pažnje na one istinske 
ljudske vrijednosti i kvalitete. Puntarska djeca predstavu su 
bez problema koncentrirano pratili tijekom svih 45 minuta, da 
bi na kraju glumce ispratili s oduševljenjem.

Nagrađeni učenici 
sa predsjednikom  
Ivom Josipovićem
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Ženski klub otok Krk iz USA | Bedem ljubavi

Iz rada udruga

Marina Punat Grupa ishodište je nautičkog turizma Hrvatske, 
a predstavlja i najuspješniji gospodarski subjekt naše općine. 
Trenutačno zapošljava oko 125 djelatnika te uz još stotinjak ugo-
vornih partnera, posredno od ove tvrtke živi oko tisuću otočnih 
obitelji. U Marini Punat, pak, trenutačno je na vezu oko 1.300 
brodova. Statistika je to koja posebno raduje u godini u kojoj 
Marina Punat slavi 50. rođendan.
Slavimo generacije radnika koje su stvarale ovu marinu i učinili 
je onim što ona danas jest i što će ostati- najstarija marina na 
hrvatskom dijelu Jadrana. Ponosni smo i na vas koji danas ovu 
tvrtku činite uspješnom. 

A kada se o prirodnim ljepotama priča, svjesni smo da je i naša 
puntarska draga svojim posebnostima učinila Marinu Punat 
toliko uspješnom, a destinaciju Punat prepoznatljivom. 
Kako bi osigurali da sutra Punat bude još poželjnija sredina, u 
interesu nam je da zajedničkim snagama potaknemo daljnji rast 
i razvoj nautičkog turizma pa da kao destinacija postanemo još 
prepoznatljiviji. Radimo zajedno na tome da Punat jednoga dana 
postane nautički centar Mediterana i u tome ćemo uspjeti, na 
ponos puntara i otočana koji su svojim radom, znanjem i zalaga-
njem stvorili tradiciju nautike. 

Proslavljen jubilej Marine Punat

Osnovna djelatnost programa socijalne skrbi je stalna briga o 
osobama koje nisu u mogućnosti osigurati sredstva za zadovo-
ljavanje vlastitih i životnih potreba svoje obitelji te im se kao 
korisnicima socijalne skrbi isplaćuje mjesečna ili jednokratna 
novčana pomoć za troškove stanovanja, ogrjeva, kupovinu 
lijekova, pelena ili nekih izvanrednih životnih troškova.
Od početka 2014. godine isplaćeno je 14 jednokratnih pomoći, 
a mjesečnu pomoć dobiva 8 osoba. 
Ono što veseli jest 17 novorođenih beba za koje smo po općin-
skoj odluci isplatili jednokratnu pomoć roditeljima.
Financirali smo prijevoz i marendu za dijete koje pohađa spe-
cijalnu školu u Rijeci, školsku marendu u OŠ Punat (3 djece) te 
dječji vrtić za jednu obitelj.
Nabavljali smo i pelene, ortopedska pomagala te ogrijev, 
pomoć se iskazuje i kroz plaćanje fiksne cijene vode (9 osoba) 
te troškova struje za 2 domaćinstva.
Program “Pomoć i njega u kući” namijenjen je starijim osoba-
ma koji su nesposobne za samostalan život i rad i koje zbog 

promjena u zdravstvenom stanju ne mogu same zadovoljiti 
osnovne životne potrebe, niti tu pomoć ne mogu osigurati od 
strane članova obitelji. 
Na području Općine Punat u program je uključeno 26 osoba. 
Od toga su 4 bračna para, a ostalo samci. Usluge pomoći i 
njege pružaju se korisniku u njegovu domu, kako bi što duže 
mogao ostati u vlastitom, poznatom, bliskom okruženju, što 
je humano i opravdano. Program ne predviđa preuzimanje 
cjelokupne skrbi već samo dogovorene posjete određenim 
danom kroz tjedan. Uspješno se provodi suradnja s Centrom 
za socijalnu skrb iz Krka, Gradskim društvom Crvenog križa, 
Caritasom i domom za stare i nemoćne “Mali kartec” Krk.
Naša gerontodomaćica Branka Šimonji korisnike posjećuje u 
njihovim domovima te za njih ili umjesto njih, obavlja ono što 
oni sami nisu u mogućnosti napraviti, od podnošenja zahtje-
va za dopunsko mirovinsko osiguranje, traženja majstora za 
popravke po kući do mjerenja tlaka i šećera, donošenja hrane, 
lijekova ili nalaza od liječnika.

Branka Šimonji

Program socijalne skrbi pomoć i njega u kući

Marina Punat  
proglašena je 
najboljom marinom 
na Jadranu za 2014. g. 
u akciji HGK Turistički 
cvijet – kvaliteta za 
Hrvatsku

Čestitamo! 
 
foto: Igor Crnković
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KUD Punat

Članovi KUD-a Punat, predstavljali su Republiku Hrvatsku na 
WORLD ETHNIC MUSIC FESTIVAL 2014, MELAKA, MALAYSIA, 
od 9.-18. rujna 2014. godine. Na festivalu je sudjelovalo 10 go-
stujućih i jedna domaća folklorna skupina uz domaću “klapu” 
koja je vrlo profesionalno odradila svoj dio nastupa. Gostujuće 
grupe bile su iz Rusije, Uzbekistana, Tajlanda, Indonezije, Kine, 
Južne Koreje, Bangladeša, Indije, Šri Lanke i, naravno, KUD Pu-
nat. Konkurencija je bila na visokoj razini obzirom da su Rusiju 
zastupali studenti škole plesa “Dream”, zatim profesionalni 
ansambli iz Kine I Bangladeša, što je festivalu dalo natjecatelj-

ski karakter, iako su odnosi između grupa bili vrlo prijateljski. 
Međunarodna kulturna suradnja je temelj CIOFF-a svjetske 
organizacije festivala folklora I kulturne baštine, uz razmjenu 
znanja i iskustava, a KUD Punat je član CIOFF-a sekcije za 
Hrvatsku već dugi niz godina, te s ponosom možemo reći 
da dostojno predstavljamo kulturnu baštinu, posebno našeg 

kraja, u svijetu. Da je to tako potvrdio je I naš veleposlanik 
u Kuala Lumpuru, gospodin Branko Zebić, s kojim smo imali 
priliku I čast družiti se dva dana u Melaki. Hvala svima koji su 
pomogli u realizaciji ne samo ovog festivala već svih dosadaš-
njih I budućih festivala.
Ovu godinu, uz mnoge nastupe i aktivnosti, ipak je obilježio 
nastup na 69. Fešti cvijeta od badema (mendule) i 59. Među-
narodnom Festivalu folklora u Agrigentu na Siciliji od 8.-16. 
veljače 2014. godine gdje je KUD Punat bio jedini predstavnik 
iz Hrvatske.

Boravak u Agrigentu bio je više od festivala s obzirom na 
prijašnja poznanstva s organizatorima još iz 2003. godine 
kada smo prvi puta nastupali. 40-tak članova KUD-a dostojno 
je prezentiralo kulturnu baštinu Lijepe naše te osvojilo dvije 
nagrade, posebnu nagradu Žirija za najautentičniju koreografi-
ju i 2. mjesto za autentičnost glazbenog izričaja, između 10-tak 
vrlo kvalitetnih grupa, od kojih 3 profesionalna ansambla.

Branko Karabaić

Proteklih je godinu dana za nas članove “Štorija” bila izuzetno 
zanimljivo i dinamičko razdoblje, prepuno raznolikih aktivnosti 
i događanja - od snimanja reklamnih spotova do gostovanja i 
izvođenja predstave izvan granica naše županije. 
Tako smo godinu “od Andrinje do Andrinje” započeli snimanjem 
spomenutog reklamnog spota. Radilo se o spotu naziva “Put 
Zlatne kapi” snimanog za Kvarner Punat Trgovine d.o.o. čiju se 
video snimku može pogledati na Facebook stranici “Štorija” i web 
stranicama Kvarner Punat Trgovina d.o.o.
Već odmah u prosincu 2013. godine uključili smo djecu u rad 

“Štorija” i zajednički pripremili dva manja igrokaza za Sv. Nikolu i 
Božić. Bila je to izvrsna prilika za prepoznavanje malih glumačkih 
talenta s kojima ćemo zasigurno u budućnosti raditi i u čijim 
ćemo izvedbama zajedno uživati. 
S istekom 2013. godine prijavili smo komediju Nikole Bonifa-
čića Rožina, “Marelica i preslica” kao projekt na Javni natječaj 
Hrvatske elektroprivrede naziva “Svjetlo na zajedničkom putu”, za 
dodjelu donacija za područje očuvanja lokalne kulturne baštine. 
Iako je na natječaj bilo prijavljeno preko 1400 udruga s područja 
cijele Hrvatske, zbog kvalitete prijavljenog programa “Štorije” su 
izabrane kao jedna od 300 udruga kojima su dodijeljena sredstva 
za financiranje svojih projekata, na što smo osobito ponosni. 
Premijera komedije “Marelica i preslica” izvedena je 30. ožujku 
2014. godine u Puntu u Narodnom domu. Narodni dom te je 
premijerne nedjelje bio ispunjen do zadnjeg mjesta. Gromoglasan 
pljesak oduševljene publike ispunio je sva naša očekivanja. Svoju 
smo najdražu publiku nakon premijere počastili kolačima i vinom. 
Bilo je to prekrasno druženje, izravan kontakt s publikom koja je 
već tada željela znati kada ćemo imati novu premijeru.

“Marelicu i preslicu” izveli smo na zahtjev publike još jednom 
15. travnja 2014. godine, na ljetnoj pozornici na obali u Puntu 
20. srpnju 2014. godine. Gledao nas je tada veliki broj Puntara, 
ali i turista. Par dana nakon, “Marelicu i preslicu” izveli smo i u 
Vrbniku, na Škujici. Bilo je to prvo gostovanje izvan Punta, ali s 
jednako oduševljenom publikom.
Kako je ljeto odlazilo počeli smo se pripremati za ono što će 
biti naše do sada najudaljenije gostovanje i prvo gostovanje 
izvan okvira naših primorskih krajeva. Radilo se o gostovanju 
u Zagrebu, u Centru za kulturu Trešnjevka kamo smo pozvani 

od strane Damira Maračića Katušića i Diletantskog kazališta 
“Pentravci”. “Marelica” je uspješno izvedena na trešnjevačkim 
daskama 25. listopada ove godine pred preko 250 ljudi koji 
vole Punat, domaću besedu i kumpaniju. Nakon predstave 
družili smo se svi zajedno uz kiselicu, vino i kolače. Bilo je to 
prekrasan dan, uz fantastičnu večer i za nas “Štorije” jedno 
novo iskustvo, lijepo i posebno. Nadamo se da je ovo tek bio 
početak naše suradnje s “Pentravcima” i tek prva razmjena 
predstava od mnogih koje će uslijediti. 
Naše aktivnosti možete pratiti i na Facebook stranici: www.
facebook.com/KumpanijaStorijePunat.
Svojim radom nastojimo sačuvati domaću besedu i izričaj, sa-
čuvati uspomenu na to kako su živjeli naši stari. Želimo razve-
seliti i nasmijati naše sumještane prizorima na sceni, u kojima 
se tako lako prepoznati - bez obzira na vrijeme i godine. Na 
gostovanjima trudimo se da Punat i puntarska beseda ostanu 
svim ljudima u lijepom sjećanju, te na taj način svojim radom 
dostojno promoviramo naš Punat i cijeli naš primorski kraj.

Alica Karabaić

Udruga Kumpanija “Štorije”

Kud Punat u Maleziji
Scena iz predstave  
“Marelica i preslica”
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Udruga Puntarske užance osnovana je 2006. godine s ciljem 
njegovanja tradicionalno-autohtonih običaja na području 
Općine Punat, prenošenje tradicionalnih običaja na našu mla-
dost i razvijanje ljubavi prema autohtonom dijalektu. Program 
udruge realizira se tijekom cijele godine kroz niz programa 
i projekata. Završetkom ljeta i ljetne sezone započinjemo s 
pripremama za Mikulju, festival “Dica Punta kantaju” i “Dječji 
zimski grad”. Mikulju obilježavamo tradicionalno svake godine, 
nakon mise djeci pripremimo prigodan program nakon kojeg 
uslijedi druženje s Sv. Nikolom – Mikulom i darivanje djece 
simboličkim poklončićima. Zimsko (Božićno) vrijeme kažu da 
je vrijeme darivanja, druženja i osjećaja prema zajedništvu. 
Udruga u prosincu okupi naše najmlađe mještane, darujući im 
veseli program, mogućnost uključivanja u radionice uz mnogo 
pjesme i smijeha. U navedenom periodu trudimo se da cijelo 
naše druženje bude čarobno, maštovito, bajkovito, usmjereno 
prema djeci i njihovim potrebama. U Dječjem zimskom gradu 
organiziramo pričaonice, likovne radionice (izrada božićnih 
ukrasa), igraonice s drvenim kućicama i bunarom želja, čajan-

ke, podjele poklona, “klizanje rolama”,prodajni sajam “Žvelte 
rožice”, utakmice, predstave, projekcije crtanih filmova, 
prezentacije, barufe, ukrašavanje jelke u centru Punta,... a 
započinjemo festivalom “Dica Punta kantaju” i dolaskom Djeda 
Božićnjaka i vilenjaka. Cijeli projekt DZG ima i humanitarnu 
notu pa se kroz trajanje zimskog grada prikupljaju sredstva 
prodajom i kutijom “Dobrih želja”, a priloge smo skupljali za 
Antoniju Galsnović, dječaka iz područne škole Dobrinj, Dječje 
domove (I.B.Mažuranić, SOS dječje selo Lekenik i Ladimirevci) 
Socijalnu samoposlugu, Udrugu za terapijsko jahanje “Moj pri-
jatelj”. Zimski grad i godinu završavamo potezanjem komoštar 
na Badnjak, a novu godinu započinjemo mesopustom, organi-
ziramo mesopusne zabave subotom, dječje čajanke nedjeljom, 
predškolski, mali i veli maskirani, Kordiju, čistu sredu – kabani. 
Sudionici smo dječje riječke povorke i velike povorke, 2 godine 
s 140 sudionika. Mesopusne zabave organiziramo u suradnji 
s ugostiteljem, a na nama je organizacija tombule i nagrada. 

Jaht klub Punat 

Zahvaljujući svojoj tradiciji JK ‘’Punat’’ je internacionalni klub te 
danas broji ukupno 251 člana, od čega je 97-ero djece, iz Hrvat-
ske, Austrije, Njemačke i Slovenije. U Hrvatskom jedriličarskom 
savezu verificirano je 12 jedriličara. Danas u klubu za klasu 
Optimist trenira 30-ero djece, koji jedre u klasi “optimist”, a ove 
godine i u klasi “jola”. U 2014. godini zahvaljujući sredstvima iz 
donacije Marine Punat Grupe i Općine Punat, uspjeli smo orga-
nizirati školu jedrenja za klasu optimist od 21.07. do 01.09.2014. 
koju su vodili Dominik Kopanica i Sebastian Vračar. Školu jedre-
nja pohađalo je u dva ciklusa ukupno 38 polaznika, od čega ih je 
15-ero (9 dječaka i 6 djevojčica) uspješno položilo. Na prigodnoj 
svečanosti, održanoj 31. kolovoza 2014., u restoranu Marina 
Punat, svi polaznici tečaja, dobili su zaslužena priznanja. 
I ove godine održana je regata za klasu “optimist”, pod nazivom 
“3. Kup Košljun 2014.”, povodom obilježavanja 11. obljetnice 
“Dana sluge Božjeg fra Ive Perana’’ , koja je održana 30. i 31. 
kolovoza 2014. godine. Na regati su sudjelovali mladi jedriličari 
iz JK “Plav” Krk, JK “Malinska” i JK “Vihor” Baška, JK “Jug” Mali 
Lošinj te JK “Punat”. 

Mesopust smo započeli odlaskom u Malinsku na karnevalske 
igre gdje smo osvojili drugo mjesto, subotnjim zabavama ove 
godine pridružili su nam se i gosti, Pehlinska gospoda i Vrben-
ski dešpet. Sudjelovali smo i na maškaranoj regati u Omišlju. I 
ove godine imali smo čajanke, predškolski i školski maskirani i 
drago nam je da naši najmlađi učestvuju u našim programima. 
Kordija je također ove godine bila veoma brojna, 25 pari i jedno 
veliko hvala za naše mlade koji su sudjelovali na karnevalskim 
igrama, maškaranoj regati, gostovanju u Vrbniku i najvažnije 
maškarama četvrtkom, oni su nam pokazatelj da će se užance 
nastavit i kako poslovica kaže “Na mladima svijet ostaje”. 
Čitanje napovidi se zbog lošeg vremena preselila u Narodni 
dom gdje su se svi mogli zabaviti do pola noći, a sutradan 
su “iskali” tražili Frana, tradicionalno u kabanima s feralima, 
nakon čega je uslijedila i večera. Prva nedilja od maja, zadnje 
dvije godine je preseljena na subotu zbog većeg broja gostiju, 
iako mladići više ne odlaze na služenje vojnog roka, ova 
tradicija se nastavlja, ali bi voljeli da to bude prva fešta, kao 
početak sezone i da uz muziku i program bude i ugostiteljska 

ponuda ubuduće. Ove godine bili smo i nosioc humanitarne 
akcije zajedno sa svim klubovima i udrugama Punta “Svi za Fili-
pa” gdje se prikupilo sto tisuća kuna prodavajući majice, tople 
sendviče, fritule, ribice, pizze, piće. Ovom akcijom pokazalo 
se da Punat može sve, nije bilo onog tko se u ovu akciju nije 
ovako ili onako uključio. Bol je još neizreciva gubitkom našeg 
člana, našeg Filipa.
Od ove godine program Udruge bogatiji je za još dva progra-
ma, to je kreativna radionica “Takajica” i klapa Puntarke. Ovom 
prigodom želimo se zahvaliti svima koji sudjeluju u aktivnom 
radu udruge, svim klubovima i udrugama s otoka Krka s kojima 
surađujemo. Hvala Vam svima i znajte da ste svi Vi karika ovog 
našeg lanca koji se zove Puntarske užance.

Iva Podpečan

Do kraja 2014. godine čekaju nas još sljedeće aktivnosti:
• Obilježavanje Blagdana sv. Nikole
• Dječja radionica JK Punat, u “Zimskom gradu 2014”
• Pripreme za 31.”Croatia cup 2015.” 29.-31.05. 2015.
• Regata optimista “Kup Košljun 2015.” 30.-31.08. 2015.
• Radionica i predavanje za mlade jedriličare
• Nastavak redovnog treninga u Sportskoj dvorani u gradu Krk
• Novogodišnji susret članova JK Punat
• Priprema i prijedlog za održavanje “ Regate za tradicijske 

barke” u Puntu
• Održavanje godišnje skupštine JK Punat u prosincu 2014.

Održati sastanak s roditeljima čija djeca jedre i treniraju u klubu.

Petar Kopanica

LD “Jastreb”

Udruga “Puntarske užance”

Već punih 47 godina članovi Lovačkog društva “Jastreb”, osim 
u lovačkim, sudjeluju i u mnogim akcijama čišćenja okoliša te 
drugim društvenim zbivanjima. Tradicionalno vikendima, od 
listopada do veljače, Punat posjećuju talijanski lovci koji dola-
ze u lov na šljuke. U proljeće lovci čiste šumske puteve i staze, 
te na Susu i Krasama oru i siju blitvu, lucernu i ostalu hranu 
kojom prihranjuju divljač zimi. Živi zečevi i fazani tradicionalno 
se ispuštaju svake godine u travnju. U suradnji s Turističkom 
zajednicom organizirana je eko akcija čišćenja krupnog i sitnog 
otpada uz ceste. U ljetnim mjesecima kreće lov na srnjaka i 
divlje svinje koji je ove godine sveden na minimum te je ulov-
ljena samo jedna divlja svinja. 
Puntarski lovci sudjelovali su u Gastro manifestacijama, 
kuhanju kotlića sa zbratimljenim općinama i za Dane maslina. 
U studenom smo obilježili dan Sv. Huberta, zaštitnika lovaca 
prigodnom proslavom u Omišlju, gdje je ove godine postav-
ljena izložba trofeja «Blago otoka Krka 2014”. Na toj su izložbi 
puntarski lovci izložili 14 eksponata. 44 aktivna člana društva 
svake godine uređuju lovački dom u kojem ugošćuju lovce iz 
cijele Hrvatske.

Sretan Kirinčić

Ove godine uspješno smo organizirali 30. međunarodnu regatu 
krstaša Croatia Cup 2014. U sklopu sportskog dijela regate odr-
žano je jedrenje samo za klasu krstaša “OPEN”, i to navigacijsko 
jedrenje Punat-Kormat-Galun-Punat. Ove godine na regati je 
sudjelovalo 27 krstaša, s jedriličarima iz Hrvatske, Slovenije i Au-
strije tako da smo i ove godine uspjeli zadržati naslov međuna-
rodne regate. Regata se bodovala za 7. Kup hrvatskog primorja. 
Za JK ‘’Punat’’ ove godine jedrila je posada krstaša “Alfa-auto” 
koja je postigla zapažen rezultat.
U svom radu u 2014. Jaht klub “Punat” aktivno sudjeluje u radu 
Skupštine Hrvatskog jedriličarskog saveza kao i njegovih tijela. 
Uspješno surađujemo s ostalim klubovima na otoku kao i sa 
sportskim udrugama u našoj općini. Sudjelovali smo u orga-
nizaciji ekološke akcije “Puntarska draga svima nam draga” te 
polaganjem vjenčića u more prigodom obilježavanja blagdana 
Sv. Nikole 06.12.2013. godine. 
Svojim mnogobrojnim članstvom pokazali smo da su vrata na-
šeg kluba otvorena svim prijateljima jedrenja koji žele doprinije-
ti radu našeg kluba i održavanju jedriličarske tradicije u Puntu.
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Malonogometni Klub “Punat”
U sklopu malonogometnog kluba “Punat” aktivno djeluju dvije 
selekcije, nogometna škola i seniorska ekipa, a po potrebi odigra-
vanja prijateljskih utakmica ili turnira, i selekcija veterana.
Nogometna škola ima 32 člana koji treniraju i igraju utakmice i 
turnire unutar kluba, a ove smo godine nastupili s dvije selekcije 
na dvoranskom Županijskom prvenstvu. Na svakom treningu 
su svi članovi što je novina jedne generacije u 12 godina našeg 
rada na našem igralištu “trava”, kojeg su sami igrači tako nazvali. 
Nogometna škola ima odličnu suradnju s roditeljima koji svaka tri 
mjeseca upisuju svoje mišljenje o radu i klubu u bilježnicu kluba. 
Seniorska ekipa MNK Punat već duži niz godina broji 20-ak aktiv-
nih članova, pretežito iz Punta. Protekle godine seniori su nastu-
pili na svim važnijim turnirima u Primorsko-goranskoj županiji, na 
otoku Krku te zimskoj otočnoj malonogometnoj ligi koja se već 
tradicionalno održava u siječnju/veljači. Rezultati na turnirima bili 
su različiti – od vrlo dobrih, solidnih ali i nekoliko loših – ovisno o 
terminu turnira i raspoloživom kadru. 
Protekle godine seniorskom pogonu na turnirima priključilo se 
i par mlađih, perspektivnih igrača iz Punta te vjerujemo da će 
njihovo zalaganje dodatno podići kvalitetu i razinu naše igre a 
samim time i bolje rezultate.

Planovi za budućnost su svakako daljnji iskorak u igri, nastupanje 
na svim važnijim malonogometnim turnirima i nadamo se priklju-
čivanju 2. HMNL, uslijed kojeg će se podići i kompletan nivo tre-
ninga, igre i popratnih elemenata. Naglasit ćemo i kako selekciju 
seniora krasi jedno veliko prijateljstvo, ozbiljnost i zajedništvo, te 
samo takvim pristupom ovaj klub može postojati i postizati još 
bolje rezultate. 
Posebno poglavlje u radu našeg kluba je organiziranje tradici-
onalnog turnira u Puntu, za čije potrebe postavljamo umjetnu 
travu što iziskuje ogromne troškove jer igralište bez trave nije 
za igranje. Svake godine turnir sa svojim poboljšanjima, nagra-
dama, kvalitetom ekipa te brojem gledatelja prerasta u jedan od 
značajnijih sportskih događaja. Turnir je ove godine održan 15. 
puta, a imao je međunarodni karakter jer su uz naše, nastupile i 
dvije ekipe iz Slovenije. U četiri dana održavanja turnira igralo je 
240 igrača, brojka posjetitelja kroz godine raste te je ove godine 
dosegao brojku od tri tisuće. Kako se u smještaju ekipa ostvaruje 
oko 250 noćenja, sve su to samo neki od pokazatelja da je turnir u 
Puntu istinski sportski doživljaj. 
Ove smo godine opet imali i međunarodni turnir kadeta od 12 
ekipa iz Slovenije, Zagreba, Vinodola, Rijeke, Kastva, Matulja, 

Opatije, Viškova i s otoka Krka, to je bio pravi praznik nogometa, 
dječjeg veselja i novih prijateljstava. Turnir je okupio 360 igrača u 
36 ekipa, uz najbolje suce iz regije.
Za potrebe turnira i naših treninga svake se godine ulažu značaj-
na sredstva u obnavljanje igrališta i svlačionica, tako da smo i ove 
godine u potpunosti obnovili reflektore i razvodnu ploču, obojali 
tribine, zavarili golove i klupice za rezervne igrače.
Možemo se i pohvaliti da imamo i svoje internet stranice www.
mnk-punat.com na kojima možete dobiti sve informacije o klubu.

Vulin Rajko, Predsjednik; Saša Strčić, Tajnik;  
Boris Franolić, Trener nogometne škole

Udruga Moj Otok
Udruga “Moj otok” osnovana je 8. ožujka 2011. godine u Puntu 
s ciljem unapređenja kvalitete življenja realizacijom ekoloških 
projekata i organizacijom ekoloških, edukativnih i kulturnih ak-
tivnosti. Danas Udruga broji više od 1500 podupirućih članova, a 
podržalo ju je više od 120 pokrovitelja iz cijele Hrvatske.

S projektom uklanjanja azbesta iz životne okoline Udruga je 
aktivna diljem cijele Hrvatske i samo u 2014. godini do danas 
održala je 24 akcije u pet županija koje su bile izuzetno posje-
ćene. U Puntu je Udruga pomoću sponzora poklonila dva krova, 
jedan je dobila mještanka, a drugi je dobila Općina Punat za 
Narodni dom. Ove godine smo poklonili jedan pokrov Domu za 
odgoj djece i mladeži u Zadru.
U 2015. godini Udruga u suradnji s općinom Punat planira prove-
sti mini projekt sufinanciranja zamjene 10 azbestnih krovova u 
najstarijem dijelu centra Punta. Za to će trebati dosta strpljenja 
i upornosti kako bi se mještani organizirali i dobila potrebna 
sredstva. Kroz suradnju s Regionalnom razvojnom agenci-
jom Porin učestvovala je u stvaranju Lokalnog partnerstva za 
zapošljavanje Primorsko-goranske županije i član je Europskog 
gospodarskog interesnog udruženja “GEIE” (Gruppo Europeo di 
Interese Economico). 
Udruga poziva sve građane Punta i šire da se pokrenu i nešto 
učine kako bi nama, a i idućim naraštajima bilo bolje – javite im 
se s vašim idejama, savjetima – pridružite im se kako bi bili jači 
u tim nastojanjima.

Nenad Maljković

Udruga pčelara “Kadulja”
Udruga pčelara “Kadulja” otok Krk djeluje na cijelom području 
otoka Krka i Primorsko- goranske županije. U proteklih godinu 
dana naša je Udruga odradila velik broj aktivnosti pa ćemo nave-
sti one najvažnije.
Na Korčuli smo 15.11.2013. kao Udruga dobili oznaku “Hrvatski 
otočni proizvod” (HOP) za proizvod “Primorski medljikovac” a 
oznaku su dobili i naši članovi Mirko Almaši-Omišalj, Dubravka 
Orlić- Baška i Nedjeljko Mrakovčić- Punat. Oznaku HOP dodje-
ljuje Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske Unije, 
a mi smo je dobili prvi puta 2010. godine. Pčelari imaju svojeg 
sveca zaštitnika Sv. Ambrozija. Na svečanoj skupštini koja je bila 
7.12.2013. godine u Narodnom domu Jurandvor, donacijom čla-
nova sakupljeno je 20 kg meda koji je Udruga je donirala Općini 
Punat . Ova, već šesta, akcija doniranja meda postaje tradicional-
na u predblagdansko vrijeme. 
Početkom mjeseca srpnja započela je akcija u suzbijanju nekon-
trolirane berbe samoniklog bilja na našem području, koja se zbog 
neučinkovitosti nadležnih službi nastavila i u listopadu i stude-
nom kako bismo spriječili devastaciju svojih livada i pašnjaka bez 
kojih nestaju i naše pčele i med. Vedrije teme su predstavljanje 

naše Udruge na KreKo – Dječjem medenom danu , koji se odvijao 
10.05.2014. u Njivicama za djecu dječjeg vrtića Općine Omišalj i 
Njivice .
Pčelarstvo je vrlo složena djelatnost koja zahtjeva puno znanja 
kojeg treba često ponavljati i usavršavati. Mi u udruzi do sada 
imamo 70 članova koji su završili školu za “Pčelara”. Tako da smo 
03.09.2014. imali upise za školu “ Pčelar specijalist “ na koju se 
prijavio 21 polaznik. Škola će startati polovicom 11. mjeseca 2014. 
godine .
Osim edukacije članova organizirali smo i posjet pčelarskim 
sajmovima Gudovac-02.02.2014, Pazin- 20.02.2014 i Celje 
-15.03.2014., a kao šećer na kraju - organizirali smo prijevoz 41 
djeteta s tetama iz vrtića Baška i Njivice na “Medenjak z Opatije”, 
1. smotru pčelarstva Primorsko –goranske županije s međuna-
rodnim sudjelovanjem i 8. “Zlatno ulište” – ocjenjivanje kvalitete 
meda Primorsko- goranske županije, održano 07.-08. studenog 
2014. u Opatiji. Nadamo se da će takav posjet smotri postati 
tradicija te da ćemo voditi i ostale vrtiće našega Otoka Krka.

Nedjeljko Mrakovčić

ŠRD “Arbun” Punat
Naše je društvo prilično aktivno tijekom cijele godine. Tako 
smo kraj prošle godine 2013., na dan Sv. Nikole kao i uvijek 
sudjelovali na proslavi Božićnih blagdana, a tom prigodom i 
upriličili susret svih članova Društva, natjecatelja i njihovih 
roditelja te ih izvijestili o velikim uspjesima našeg Društva. 
Biti PRVI klub u športskom ribolovu na moru u našoj Županiji 
i drugi klub u Hrvatskoj, imati dvojicu članova RH Luku Peja-
kovića i Denisa Županca, moguće je zahvaljujući intenzivnom 
radu i naše škole ribolova i natjecatelja samih koji zbog ljubavi 
koju gaje ka ovoj vrsti športa, uvijek daju svoj maksimum.
Na početku ove godine u školu ribolova primili smo osam 
novih članova i to od drugog do petog razreda osnovne škole. 
Radimo s njima kako bi postali školski ribolovci i s tom aktiv-
nosti upotpunili svoje slobodno, vanškolsko vrijeme. Kako se 
u proljeće u našoj Županiji počinju odvijati i natjecanja Škola 
grada Krka, Kup Košljunu - Dani fra Ivana Perana, Kup Kostrena 
aktivno smo sudjelovali i postigli zavidne rezultate.
Službena natjecanja su počela od travnja pa do studenog, a 
naši rezultati su odlični. U kategoriji U-16 naš Drago Karabaić- 
zlatna medalja pojedinačno na Županijskom natjecanju, plasi-

rao se na daljnja natjecanja, sve do Kupa Hrvatske. Naši U-21 
Luka Pejaković i Andrija Orlić obranili su prošlogodišnji Naslov 
prvaka Države. Na svjetskom prvenstvu u Engleskoj naši Luka 
Pejaković i Denis Županec kao članovi reprezentacije Hrvatske 
osvojili su četvrto mjesto. Za kraj, Kup Hrvatske na kojem su 
od naših sudjelovali Luka Pejaković i Drago Karabaić, naša PGŽ 
osvojila je PRVO mjesto, tj. Kup Hrvatske u športskom ribolo-
vu- udičarenje i podvodni ribolov.
Osvrnuli smo se uglavnom na natjecateljski dio, pa ćemo 
spomenuti i sudjelovanje u organizaciji Ribarskog dana po 
četrdesetogodišnjoj tradiciji. Aktivni smo i kod akcija čišćenja 
Puntarske drage, “Puntarska draga svima nam draga”. Veseli 
nas što u radu našeg društva sudjeluju uglavnom mladi, a to 
znači uspješnu budućnost.

Marija Gržančić
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Udruga invalida  
kvarnerskih otoka Punat
Gotovo punih deset godina Udruga invalida kvarnerskih otoka 
ima sjedište u Puntu u koji se nakon osnutka u Omišlju 2002. te 
dvogodišnjeg boravka u Malinskoj, ugodno smjestila na adresi 
Pod topol 2 koju dijeli s nekolicinom drugih udruga.
Puno je to godina koje su brzo proletjele, između ostalog zbog 
dobrih uvjeta rada koje nam omogućuje Općina Punat, uvijek 
senzibilizirana za probleme našeg članstva koje je najbrojnije 
upravo u Puntu i koje argumentirano tvrdi da je Punat zbog 
svoje konfiguracije i ravnih površina bez arhitektonskih barijera, 
idealno mjesto za život osoba s invaliditetom (OSI).
Ova će godina za našu udrugu ostati u sjećanju po dva za nas 
iznimna događaja. Kao što to u životu biva, jedan je dobar, drugi 
je manje dobar. Od Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 
EU smo po prvi puta na natječaju za otoke dobili financijska 
sredstva za projekt «Invalidnost je problem društva a ne osobe» 
kojeg provodimo od 01.09.14. do 01.03.15., a radi se o edukaciji 
osnovnoškolaca kako bi se lakše prilagodili i socijalizirali svoje 
školske kolege, djecu s posebnim potrebama.

Drugi događaj rastužio je prisutne članove na Skupštini udruge 
21. rujna, na kojoj je predsjednik udruge gosp. Antun Maračić 
iz Punta, nakon punih pet godina, zbog zdravstvenih razloga 
morao dati ostavku. Naslijedila ga je dosadašnja dopredsjednica 
iz Krka, gđa Miranda Šebelja, naša poznata aktivistica čijom je 
zaslugom tj. peticijom Hitna pomoć i danas u gradu Krku.
Do 01. siječnja 2015. godine svi naši članovi (113) moraju biti 
upisani u Registar OSI RH, što odrađujemo kroz cijelu godinu uz 
ishođenje povlastica koje našim članovima odobrava država. Ta-
kođer smo posjetili 10-tak naših članova na liječenju u riječkim 
bolnicama.
I ove smo godine bili na izletu, ovaj put brodom do Raba i Paga 
u lipnju. Zadnju subotu u mjesecu imamo radio emisiju za OSI 
na Radio Otok Krk s početkom u 14,30 sati a od nedavno smo i 
udruga suradnik Povjerenstva za prava pacijenata PGŽ.
11. studenog je tajnica naše udruge na Skupštini Hrvatskog save-
za udruga tjelesnih invalida postala članom Nadzornog odbora 
ovog Saveza koji broji preko 70 udruga RH. 
03. prosinca je međunarodni dan OSI koji će naša udruga, 
budući je radni dan, kada naše članove zdravi ukućani ne mogu 

dovesti na proslavu, obilježiti u nedjelju, na Andrinju.
Kao i svake godine, pred božićne ćemo blagdane obići sve naše 
članove sa 100% tjelesnog oštećenja, a želja nam je da i idućih 
10 Božića dočekamo u našem Puntu.

Rezika Janković

Bedem ljubavi
Pregled aktivnosti naše udruge započinjemo redovnom Skup-
štinom naše Udruge održanom krajem studenog 2013. godine 
na kojoj je predstavljena knjiga “Prsten mira i majčinske ljubavi” 
Slavice Bilić, dugogodišnje predsjednice zagrebačkog “Bede-
ma ljubavi”. Po drugi puta smo održali mali adventski sajam 
– prigodnu prodaju božićnih ukrasa, kolača, vijenaca i božićnih 
čestitki. Priprema i prikupljanje materijala za taj sajam traje 
tijekom cijele godine.

Uoči božićnih blagdana novčano smo pomogli četiri puntarske 
obitelji. Kao i svake godine, sudjelovali smo u pečenju kolača za 
Udrugu Andrijane Gržetić iz Krka.
Ove 2014. godine pripomogli smo u troškovima liječenja četve-
ro teško bolesne djece. Naše su članice aktivno sudjelovale u 
prikupljanju pomoći za poplavljena područja, koje je organizira-
no u našoj Općini, a prema dostavljenim nam podacima, novča-
no smo pomogli petoro obitelji s područja poplavljene Gunje. 
Vjerujemo da će se u idućoj godini realizirati ljetovanje djece iz 
Gunje u Puntu koje smo ponudili, ali nažalost nije realizirano.
Aktivnosti naše Udruge prisutne su u javnosti kroz članke objav-
ljene u Krčkom valu. Za knjigu “Krčani u domovinskom ratu” 
gosp. Željka Drinjaka stavili smo na raspolaganje naš materijal i 
sudjelovali na promociji knjige. 
U tijeku su pripreme za treći adventski sajam, a tijekom cijele 
godine smo prisutni među ljudima, turistima i svima dobre volje 
te tako dolazimo do donacija bez kojih naša pomoć potrebnima 
ne bi bila moguća. 

Doris Brusić 

Udruga umirovljenika općine 
Punat
Tijekom razdoblja između dvije Andrinje, naša Udruga izvrša-
vala je unaprijed planirane i organizirane aktivnosti, a sve na 
zadovoljstvo naših članova. Posebno ćemo istaknuti kako smo 
ove godine po prvi puta na poseban način obilježili 1. listopada- 
Međunarodni dan starijih osoba.
Ovaj, za nas poseban dan, obilježili smo na način da smo u 
suradnji s Nastavnim zavodom za javno zdravstvo PGŽ održali 
radionicu na temu očuvanja mentalne aktivnosti. Istim po-
vodom, organiziralo se i druženje naših članova u Narodnom 
domu. Učinit ćemo sve kako bi ovakva druženja postala redovita 
aktivnost. Osvrnut ćemo se ukratko na tijek naših aktivnosti u 
proteklom razdoblju, kao što su obavezna dežurstva srijedom, te 
sastanci izvršnog odbora Udruge. Isto tako, redovita skupština 
naše Udruge održana je 19. siječnja 2014. uz sudjelovanje velikog 
broja naših članova. Skupština je protekla u lijepom ozračju, 
ugodno smo se družili i veselili do kasnih večernjih sati. Posjeti 
kazalištu naša su najredovitija aktivnost, tako da smo tijekom 
2014. pogledali veliki broj predstava. Izlete smo redovito orga-

dobronamjernika, da bi rad Udruge bio što bogatiji i bolji, na 
zadovoljstvo svih članova i zajednice. 

Mirjana Orlić i Katica Kereži

Radionicama i druženjima  
do sadržajnijeg života  
starijih osoba na otoku 
Udruga umirovljenika općine Punat dostojanstveno obilježila 
Međunarodni dan starijih osoba koji se 1. listopada obilježava 
diljem svijeta, ove je godine vrlo sadržajno obilježen i u općini 
Punat. Prva po redu bila je radionica organizirana od strane 
Udruge umirovljenika općine Punat te Nastavnog zavoda za 
javno zdravstvo PGŽ Rijeka, a na temu “Demencija u starijoj 

životnoj dobi i kako biti i ostati mentalno svjež”. Radionica je 
održana 30. rujna u maloj sali Narodnog doma, tema je zaintrigi-
rala mještane i izazvala jako dobar interes.
Dan nakon, 1. listopada u puntarskom je Narodnom domu 
organizirano neformalno druženje, uz glazbu i kolače. Udruga je 
druženje iskoristila kako bi informirala svoje članove o aktivno-
stima u sljedećim mjesecima, ali kako kažu, naglasak je bio na 
druženju i dostojanstvenom obilježavanju tog međunarodno 
priznatog dana. Također, iz Udruge umirovljenika općine Punat 
poručuju kako će ove zime poticati upravo organiziranje raznih 
radionica i događanja za starije mještane, kako bi njihov život na 
otoku bio sadržajniji i u dugim zimskim mjesecima. 

nizirali, ali na žalost nismo sve uspjeli ostvariti. Usprkos tome, 
moramo napomenuti da izlet na Plitvice i “Brodom oko otoka 
Krka” ostaju u prelijepom sjećanju. 
Posjete našim starijim i nemoćnim članovima i onima koji su u 
domovima za starije osobe organiziramo za blagdane te poseb-
ne prigode i potrebe. Naša svakogodišnja aktivnost je čišćenje 
maslina na terenu iza škole te sudjelovanje u akciji “Puntarska 
draga svima nam draga”. I ove godine, 19. srpnja uspješno smo 
suorganizirali “Susret Puntara od 90 i više let”. Udruga umi-
rovljenika trudi se svojim članovima organizirati što raznolikiji 
program aktivnosti te smo otvoreni za sugestije i prijedloge svih 

Izlet udruge na  
Plitvička jezera
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Udruga maslinara “Naška”
Nakon više godina mirovanja nekolicina entuzijasta pokrenula 
je aktivnosti i animacijom 40-tak maslinara ponovo oživjela 
Udrugu maslinara “Naška” sazivanjem Skupštine i izborom 
tijela udruge prije godinu dana.
Prošla godina protekla je u aktivnostima na edukaciji masli-
nara u suradnji sa Savjetodavnom službom - Rijeka, suradnji s 
TZO Punat i na okupljanju članova udruge. 

Branko Karabaić

Ženski klub otoka Krka New York
Jedna od osnivačica “Ženskog kluba otoka Krka” još davne 
1978. godine u New Yorku - Tonica Žic Matejčić, nedavno je 
pisala načelniku općine Punat, te pritom izrazila želju da se 
slika obilježavanja 35 godina osnutka ovog njujorško-krčkog 
kluba objavi i u godišnjaku općine Punat.  
Naime, 35. obljetnica osnutka Kluba žena otoka Krka svečano 
je proslavljena ovoga proljeća u samom srcu New Yorka. Radi 
se o zaista dugovječnom Klubu osnovanom 1978. godine na 
inicijativu 12 žena podrijetlom s otoka Krka s namjerom što če-

šćeg druženja u njihovoj novoj domovini, širem području New 
Yorka u Sjedinjenim Američkim Državama. Uskoro, osim ini-
cijalne potrebe za druženjem, cilj Kluba je postalo zbližavanje 
krčkih iseljenika, očuvanje otočne kulture i narodnih običaja, 
baštine i hrvatskoga jezika, kao i otočne čakavštine. 
Obilježavanje 35. obljetnice krenulo je proslavom svete mise 
u crkvi  članice Kluba, Most Precious Blood, gdje je obred 
vodio svećenik Vedran Kirinčić iz Krčke biskupije.  Nastavak 
je slijedio u restoranu “The Inn at New Hyde Park”, mjestu 
u državi New York gdje se okupilo 146 uzvanika i gostiju. U 
uvodnoj riječi predsjednica Kluba Bosiljka Radman pozdravila 
je sve prisutne i zahvalila svim članicama na radu u proteklih 
35 godina izrazivši želju da se Klub nastavi razvijati i rasti uz 
novu generaciju Krčanki koja će jamčiti kontinuitet očuvanja 
kulturnoga naslijeđa i tradicije ljudi otoka Krka.
Proslavi su nazočili mnogi ugledni članovi zajednice, krčkih i 
hrvatskih korijena, a koji posvećeno rade na pomoći ili suradnji 
s otokom Krkom, putem udruga i zaklada. Večera i druženje 
nastavili su se uz ples popraćen glazbom sastava “Nova”, a s 
posebnim oduševljenjem ispraćen je nastup 16 članova folklor-
ne grupe iz Astorije “Hrvatska ruža”. 
Čestim organiziranjem zabava i raznih izleta Klub je postao 
mjestom druženja, ne samo iseljenika Krčana, već i iseljenika 
iz drugih krajeva Hrvatske. Tijekom godina aktivnosti Kluba 
nisu se ograničile samo na zabavne sadržaje, već su poprimile 
i karitativnu ulogu. Klub je pomagao crkve na otoku Krku, 
surađivao s Caritasom, slao pomoć tijekom Domovinskog 
rata. Trenutačno Klub pomaže humanitarnu udrugu “Andrijana 
Gržetić” koja pruža pomoć samohranim majkama za školova-
nje djece.

Izvor: Hrvatska matica iseljenika, Dean Miculinić
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